
VÄNERSBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 1 
Rotel:02

DOM 
2022-06-22 
meddelad i 
Vänersborg

Mål nr: B 4291-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Hamngatan 6
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vanersborgs.tingsratt@dom.se

Telefon
0521-27 02 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 1070 
462 28 Vänersborg Webbplats
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PARTER (Antal tilltalade: 1)
 
Tilltalad

Osahon KELVIN Osagie, 19910404-6173
Frihetsberövande: Häktad
Flanaden 84 Lgh 1102
462 50 Vänersborg
Medborgare i Nigeria

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Per-Åke Kvarnström
Advokatfirman Kjällgren AB
Box 123
461 23 Trollhättan

 
Åklagare

Kammaråklagare Daniel Veivo Pettersson
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uddevalla
Box 674
451 24 Uddevalla

 
Målsägande

1. Blaise Akoufei Ateh
 

Målsägandebiträde:
Advokat Linnéa Johannesson
c/o Advokaterna Bernling Boberg Ceder 
AB
Kungsgatan 9
462 33 Vänersborg

 
2. Solange Asangapong Forscho
 

Målsägandebiträde:
Advokat Linnéa Johannesson
c/o Advokaterna Bernling Boberg Ceder 
AB
Kungsgatan 9
462 33 Vänersborg
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3. Salomen Awuh
 

Målsägandebiträde:
Advokat Linnéa Johannesson
c/o Advokaterna Bernling Boberg Ceder 
AB
Kungsgatan 9
462 33 Vänersborg

 
4. Dödsboet efter Carine Ndah Ngwe
 

Ombud:
Advokat Linnéa Johannesson
c/o Advokaterna Bernling Boberg Ceder 
AB
Kungsgatan 9
462 33 Vänersborg

 
5. Esther Eniola Abaitoh
 

Målsägandebiträde:
Advokat Linnéa Johannesson
c/o Advokaterna Bernling Boberg Ceder 
AB
Kungsgatan 9
462 33 Vänersborg

 
6. Alisha Sanne Osagie
 

Särskild företrädare:
Advokat Ann-Marie Jansson
Advokaterna Bernling, Boberg, Ceder AB
Kungsgatan 9
462 33 Vänersborg

 
7. Haniel Sanne Osagie
 

Särskild företrädare:
Advokat Ann-Marie Jansson
Advokaterna Bernling, Boberg, Ceder AB
Kungsgatan 9
462 33 Vänersborg

 
___________________________________
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DOMSLUT
 

Brott som den tilltalade döms för

1. Mord, 3 kap 1 § brottsbalken
2021-10-22

2. Grovt barnfridsbrott, 4 kap 3 § 2 st brottsbalken
2021-10-22 (2 tillfällen)

 
Påföljd m.m.

Fängelse på livstid
 

Utvisning

Den tilltalade utvisas ur Sverige enligt 8 a kap 1 § utlänningslagen (2005:716) och förbjuds att 
återvända hit. Överträdelse av förbudet kan medföra fängelse i högst 1 år.

 
Skadestånd

1. Kelvin Osagie ska betala skadestånd till Solange Asangapong Forscho med 60 000 kr 
jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 22 oktober 2021 till 
dess betalning sker.

2. Kelvin Osagie ska betala skadestånd till Salomen Awuh med 60 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 22 oktober 2021 till dess betalning 
sker.

3. Kelvin Osagie ska betala skadestånd till Blaise Akoufei Ateh med 60 000 kr jämte ränta 
på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 22 oktober 2021 till dess betalning 
sker.

4. Kelvin Osagie ska betala skadestånd till Esther Eniola Abaitoh med 75 000 kr jämte ränta 
på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 22 oktober 2021 till dess betalning 
sker.

5. Kelvin Osagie ska betala skadestånd till dödsboet efter Carine Ndah Ngwe med 82 000 
kr jämte ränta på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 22 oktober 2021 till 
dess betalning sker.

6. Kelvin Osagie ska betala skadestånd till Haniel Sanne Osagie med 155 000 kr jämte ränta 
på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 22 oktober 2021 till dess betalning 
sker.

7. Kelvin Osagie ska betala skadestånd till Alisha Sanne Osagie med 155 000 kr jämte ränta 
på beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 22 oktober 2021 till dess betalning 
sker.

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagna knivar förklaras förverkade. Beslagen ska bestå (Polismyndigheten Region 
Väst, PO Fyrbodal; beslagsliggare 2021-5000-BG128673, nr 1-5).

2. Beslaget av kläder och skor ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Därefter ska godset 
utlämnas till Kelvin Osagie (Polismyndigheten Region Väst, PO Fyrbodal; beslagsliggare 
2021-5000-BG128676, nr 1-9 och beslagsliggare 2021-5000-BG128673, nr 8-10).
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Häktning m.m.

Kelvin Osagie ska vara kvar i häkte till dess att domen vinner laga kraft mot honom i fråga 
om påföljd och utvisning.

 
Sekretess

1. Sekretessbestämmelsen i 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) ska 
fortsätta att vara tillämplig på uppgifter om Carine Ndah Ngwe som har lagts fram vid 
förhandlingen inom stängda dörrar och som framgår av 
a) den film från platsen som filmats i samband med polisens inbrytning i lägenheten 
(angiven i stämningsansökan, aktbilaga 71, under "Övrig bevisning", punkten 6),
b) bilderna i obduktionsrapporten, aktbilaga 75, s. 100-170, samt
c) den inspelning från från Kelvin Osagies mobiltelefon som fångat förloppet då Carine 
Ndah Ngwe avlider (angiven i stämningsansökan, aktbilaga 71, under "Övrig bevisning, 
punkten 30).

2. Sekretessbestämmelsen i 21 kap 1 § offentlighets- och sekretesslagen (2009:400) ska 
fortsätta att vara tillämplig på uppgifter om Alisha Sanne Osagie och Haniel Sanne 
Osagie som har lagts fram vid förhandlingen inom stängda dörrar och som framgår av 
aktbilaga 102.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Per-Åke Kvarnström får ersättning av staten med 368 770 kr. Av beloppet avser 
266 791 kr arbete, 26 730 kr tidsspillan, 1 495 kr utlägg och 73 754 kr mervärdesskatt.

2. Linnéa Johannesson får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 
135 188 kr. Av beloppet avser kr arbete, 108 150 kr och 27 038 kr mervärdesskatt.

3. Ann-Marie Jansson får ersättning av staten för arbete som målsägandebiträde med 
167 519 kr. Av beloppet avser 129 780 kr arbete, 3 960 kr tidsspillan, 275 kr utlägg och 
33 504 kr mervärdesskatt.

4. Staten ska stå för kostnaden för försvararen, målsägandebiträdet och den särskilda 
företrädaren.

 
Övrigt

1. Avspärrningen av brottsplatsen, lägenhet 1102 på Flanaden 84 i Vänersborgs kommun, 
ska bestå tills domen vunnit laga kraft. Avspärrningen ska därefter hävas.

2. Haniel Sanne Osagies och Alisha Sanne Osagies yrkande om att upptas som målsägande 
även avseende åtalspunkten beträffande mord bifalls.

3. Solange Asangapong Forschos, Salomen Awuhs, Blaise Akoufei Atehs och Esther Eniola 
Abaitohs begäran om kvarstad avslås.

4. Haniel Sanne Osagies och Alisha Sanne Osagies begäran om kvarstad avslås.
 

___________________________________
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YRKANDEN M.M. 

 

Se bilagorna 1 – 4. 

 

Domstolen har förordnat Ann-Marie Jansson som särskild företrädare för barnen 

Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie. Efter förordnandet har en tillfällig 

vårdnadshavare utsetts för barnen av Uddevalla tingsrätt. Detta har uppmärksammats 

först i slutet av huvudförhandlingen och fråga har uppkommit om förordnandet nu 

bör upphöra och i stället övergå till ett förordnande som målsägandebiträde åt barnen 

(fullmakt från den tillfälliga vårdnadshavaren finns). Domstolen har bestämt att pröva 

denna fråga i särskild ordning efter att dom meddelats. Ann-Marie Jansson kvarstår 

därför som särskild företrädare i domen.  

 

DOMSKÄL 

 

Kelvin Osagies inställning.  

 

Åtalspunkten 1: Kelvin Osagie har förnekat mord. Han har inte haft uppsåt att döda, 

utan har försvarat sig och indirekt sina barn.  

 

Åtalspunkterna 2 och 3: Kelvin Osagie har förnekat barnfridsbrott. Barnen har inte 

bevittnat gärningen. De har varken sett eller hört något. De har varit i ett stängt rum 

och tittat på TV.   

 

De särskilda yrkandena: Kelvin Osagie har medgett de särskilda yrkandena.  

 

Talan om utvisning: Kelvin Osagie har motsatt sig att utvisas.   

 

Skadeståndsyrkanden från dödsboet efter Carine Ndah Ngwe, Awuh Salomen, 

Asangapong Solange Forscho, Esther Abaitoh Eniola och Blaise Rejoice Ateh Akoufei:  

Kelvin Osagie har medgett dödsboets yrkande om ersättning för 
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begravningskostnaderna. Han har i övrigt bestritt skadestånden, men har vitsordat 

beloppen.   

 

Skadestånd framställt av Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie: Kelvin Osagie 

har bestritt yrkandena om skadestånd kopplade till barnfridsbrotten och har i den delen 

inte vitsordat några belopp. Han har ingen synpunkt beträffande om barnen också ska 

anses som närstående till Carine Ndah Ngwe och därför omfattas av sådant skadestånd 

kopplat till åtalspunkten 1. Han har i så fall bestritt skadeståndet, men har vitsordat 

beloppen.  

 

Utredningen  

 

Barnförhör har spelats upp med barnen Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie. 

Förhör har hållits med Kelvin Osagie, David Mbang, Emerencia Ekwaya Mbang, Jeff 

Osagie, Sylvie Valentine Gnanzi, Charity Ese Osagie, Cliff Osagie, Patrick Pålsson, 

Christian Bergvall, Magnus Malmeling, Caroline Brodén, Anton Mittendorf och Maja 

Östling. Syn har hållits på brottsplatsen. Åklagaren har åberopat den skriftliga 

bevisning som framgår av stämningsansökan och av tilläggsprotokoll som lämnats in 

till domstolen därefter. Den särskilda företrädaren för barnen har åberopat bevisning 

kring barnens mående.  

 

Det antecknas att Sylvie Valentine Gnanzi innan hennes förhör fanns bland åhörarna i 

den inledande delen av förhöret med Charity Ese Osagie innan detta 

uppmärksammandes.  

 

Det antecknas vidare att videoupptagningen från synen på brottsplatsen delvis är 

ofullständig på grund av tekniska problem. 

 

Förhöret med Alisha Sanne Osagie redovisas inte alls, eftersom Alisha inte ville yttra 

sig om händelsen.  

 

Vid förhören har de övriga hörda uppgett bland annat följande.  
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Uppspelning av barnförhör med Haniel Sanne Osagie: Dagen när de skulle åka till hans 

farbrors hus kom hans pappa med barnens kläder till Alishas rum för att de skulle klä 

på sig där. Han vet inte var mamma var. När de lämnade lägenheten sa pappan att de 

skulle stänga ögonen. Pappa ställde ner honom på marken utomhus. Mamma var kvar 

inne och tittade på en film. Mamma och pappa hade inte bråkat innan dess. Han har 

tidigare hört mamman och pappan bråka. Det har då handlat om pappan har kastat 

mammans mat, och då har mamman blivit arg och sagt att hon ville ta en kniv och 

sätta i hans mage. Mamman var i köket när hon sa ”should I put the knife in your 

stomach”.  

 

Kelvin Osagie har berättat följande.  

 

År 2019 separerade han och barnens mamma och de försökte träffa överenskommelser 

gällande barnen. Barnen skulle enligt de överenskommelserna bo hos sin mamma, men 

den överenskommelsen var inte möjlig att genomföra och han fick själv ta hand om 

barnen i stället. Han ordnade förskoleplats åt dem och arbetade samtidigt heltid. 

Mamman tog ingen del i barnen och kom i stället med falska anklagelser i syfte att 

skada hans och barnens relation. Han ansökte om ensam vårdnad och fick ett 

interimistiskt beslut om ensam vårdnad. I denna veva flyttade han till en ny lägenhet i 

Vänersborg. Planen var att barnen skulle gå i skola i Vänersborg. Han sökte efter en 

livspartner och fick kontakt med Carine Ndah Ngwe online. De träffades i Göteborg 

och gjorde planer att leva tillsammans. Han var medveten om att Carine Ndah Ngwe 

hade en dotter i Kamerun. Han träffade Carine Ndah Ngwes anhöriga och det 

bestämdes att han skulle betala 10 000 kr i hemgift. Det bestämdes ett datum för dem 

att vigas till man och hustru. Carine Ndah Ngwes mamma intygade att dottern var 

singel och hade inte varit gift. Carine Ndah Ngwe flyttade hem till honom. Endast 

någon vecka därefter fick han veta från Migrationsverket att hon inte längre studerade 

och att hon behövde en anledning för att få stanna kvar. De kom överens om att skaffa 

barn tillsammans och det blev så. Alla var glada. Han gjorde om sin lägenhet för att få 

ytterligare ett rum. Carine Ndah Ngwe tog del i barnen och de kallade henne för 

”mommy”, fast de vet att hon inte var deras mamma. Efter ett tag märkte han 
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emellertid att hon var manipulativ och att hon tog samtal ute på balkongen. När han 

frågade henne om hon var gift med någon annan, så blev hon väldigt arg, tog sin väska 

och flyttade ut. Han fick senare reda på att hon verkligen var gift sedan tidigare och det 

bekräftade hon och hon sa att det inte spelade roll. Han sa till Carine Ndah Ngwe att 

de inte kan vara gifta om hon redan är gift med någon annan. Därför ställde han in 

planerna på bröllopet. Hon blev väldigt arg och fientlig och började hota honom och 

barnen att hon skulle förstöra hans relation med barnen och komma med falska 

anklagelser mot honom. Hon sa att hon aldrig ville ha en relation, utan syftet med att 

ha ett barn tillsammans var att hon skulle kunna stanna i Sverige och kunna ta hit både 

sitt barn och sin man. Han berättade inte något om detta till sin familj. Hon slutade att 

ta hand om familjen. Det enda hon gjorde efter detta var att laga mat till sig själv. Han 

fick diska efter henne och i övrigt hade han samma rutiner som han hade som 

ensamstående. Han tog tjänstledigt från sitt jobb för att fokusera på barnen. Han 

bidrog ändå ekonomiskt till hennes barn i hemlandet och till hennes mammas 

sjukhusräkning.  

 

Under relationen hade de några större bråk. En gång kom han hem och det luktade illa. 

Han öppnade ett fönster. Under tiden höll Carine Ndah Ngwe en kniv i handen för att 

hacka grönsaker. Hon riktade kniven mot honom och sa att hon skulle hugga honom i 

magen om han inte gick. Han såg att hon skulle laga mat bara till sig själv, hon skulle 

steka ägg, och då tog han äggen och kastade dem. Hon tog då tag i hans skjorta bak i 

nacken och slog honom. Han gjorde inget motstånd men tog bilder på skjortan och på 

kniven som hon tidigare hade hotat honom med. Bilderna skickade han till hennes 

mamma och sa att hon hade hotat att sticka honom. Efter detta bad han henne att 

lämna huset, eftersom han inte ville ha våld i hemmet. Carine Ndah Ngwe ville inte 

lämna direkt, utan de kom överens om att separera i januari, efter nedkomsten. Men 

två dagar senare började hon skrika och hota honom igen. Han satte på 

inspelningsfunktionen på sin telefon. Hon sa att hon skulle visa vem hon var och att 

hon skulle bryta ner barnen. Hon sa att hon skulle ta livet av sig. Hon hämtade en 

mugg med blekmedel och sa att hon skulle dricka det om han inte släppte henne. Hon 

skrek detta högt, så att någon annan skulle kunna höra det som att hon var fången i sitt 

hus. Han sa åt henne att lugna sig och att hon skulle sluta hota honom. Hon sa att en 
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”död kropp måste lämna huset”. Det var då som han gjorde en Google-sökning på 

mord och fängelse. Han pratade efter den händelsen med David Mbang och 

Emerencia Ekwaya Mbang och med hennes mamma om hennes beteende. Han var 

tydlig med Carine Ndah Ngwe fick gå om hon ville det. Det stämmer att hon i de 

inspelade samtalen förnekade att hon hade hotat honom med kniven, men hon hade 

gjort det. Den 20 oktober 2021 bad han henne att flytta från bostaden och ville ha en 

adress till en släkting för adressändring. Han ville ta bort henne från sin adress. Hon 

bad om att få tid. Om han hade ställt hennes bagage utanför lägenheten hade hon 

antagligen anmält honom till socialtjänsten och polisen. Han lät henne också denna 

gång vara kvar för barnens skull och för att slippa problem. Han tänkte att hon skulle 

lämna lugnt när hon var redo. 

 

Den 22 oktober 2021 sa han till barnen att han skulle åka till banken för att ändra sina 

lån och att de skulle följa med. Han såg till att de fick på sig kläderna och de hade bara 

kvar att ta på sig ytterkläderna. Eftersom Carine Ndah Ngwe skulle ha möte med 

barnmorskan och han skulle på samma håll, så väckta han henne så att hon inte skulle 

missa sitt möte. Omedelbart när hon vaknade började hon hota och gnälla. Han sa åt 

henne att om hon vill lämna, så var det bara att gå. Carine Ndah Ngwe började då att 

hota honom, och därför tog han barnen till Alishas rum och stängde dörren och satte 

på TV: n. Han gick till vardagsrummet och satte på inspelningen för att spela in 

samtalet, men han hade ingen aning om vad som skulle hända. Telefonen fanns i 

fickan. Han sa att det var inga problem och att hon kunde lämna i januari om hon vill. 

Han sa också att de kunde prata med hans familj i Göteborg. Hon lämnade bordet och 

han följde efter. De möttes i hallpassagen. Han bad henne där att inte skapa fler 

problem. Hon sa att hon skulle lära honom en läxa och plötsligt gjorde hon ett utfall 

med kniven. Den hade hon tagit från köket, för det var där som knivarna fanns. De var 

nära varandra när hon gjorde utfallet med kniven. Han försökte hindra kniven från att 

träffa kroppen och höll fram sin hand. Kniven gick igenom handen. Hon sa att hon 

skulle fortsätta att hugga och gjorde nya utfall. Han förde bort hennes hand men hon 

höll fortfarande kniven (i polisförhör har han sagt att ”efter att hon knivhögg mig och 

min hand blödde jag lyckades få bort kniven från hennes hand. Och jag gick in i köket 

och hämtade en egen kniv” och i ett annat förhör har han sagt att ”efter jag fick skadan 
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här jag försökte ta bort kniven det var då hon skar igen och jag fick det här, de var när 

jag försökte dra i kniven försökte ta bort kniven det var då jag fick den skadan så sen 

när jag fick kniven bort från henne så kastade jag in kniven i rummet, tog min egen 

kniv och gav tillbaka i självförsvar men hon slutade inte”). Då tog han en annan kniv 

från diskhon i köket och han försvarade sig. Hans första hugg träffade i hennes mage. 

Han räknade inte hur många gånger han träffade henne med kniven. I det skedet tog 

han ifrån henne kniven och kastade in den i sovrummet. Han undrade varför hon ville 

döda honom. Han kastade bort den kniven som han själv haft också. Han sa åt henne 

att sluta och att han tänkte ringa ambulans. När han gick in i rummet och visade tydligt 

att han inte hade något i händerna, så gjorde hon ett nytt utfall med kniven mot hans 

hals. De befann sig då i den delen av sovrummet som var mellan sängen och 

elementet. Hon stod på knä och reste sig uppåt för att göra utfallet. Han blev på nytt 

skuren i handen och han var övertygad om att hon skulle döda honom. Han fick tag i 

kniven och stack henne i nacken. Han vet inte hur många gånger han högg mot henne 

och han kan inte förklara antalet hugg. Det borde ha funnits ett bättre sätt, men han 

var i panik. Hon trillade och han blev alldeles förstörd och livrädd. Efter att hon 

hamnat på marken slutade han att hugga mot henne och kastade bort kniven. Det var 

aldrig hans avsikt att döda. Han var rädd för sitt liv och för barnens skull. Han 

uppfattade att hon ville döda honom och hans barn. Han blödde själv väldigt, och han 

band om handen. Han lämnade sovrummet och bytte kläder. Efter att han hade bytt 

om kläder öppnade han dörren till barnens rum lite och sa åt dem att ta på sig sina 

ytterkläder. Han bar först Alisha från lägenheten blundande och sedan Haniel. Ingen 

av dem såg någonting och såg inte heller att han blödde. Han låste dörren till 

lägenheten för att inte en granne skulle komma in och se vad som hade hänt. När de 

lämnade lägenheten visste han inte om Carine Ndah Ngwe levde eller inte och han 

skulle inte ha lämnat lägenheten om det inte varit för att skydda barnen. När han 

ringde sin bror Jeff bad han honom ringa ambulans. Han fick också bekräftat av Jeff 

att han hade ringt ambulans. Det finns fel i översättningen av samtalet med Jeff. Han 

fick frågan från Jeff om det ”var det en kniv som skadade handen”, och då svarade han 

”jag är skadad, jag är skadad”, inte något annat.  Barnen ställde inga frågor om Carine 

Ndah Ngwe när han bar dem till bilen eller när de körde till Trollhättan. Han lämnade 

barnen hos Cliff Osagie och körde sedan till polisen i Vänersborg. Under färden dit 
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ringde han till Cliff Osagie och sa att Carine Ndah Ngwe var död efter att de hade 

bråkat. Han gick inte in på några detaljer eftersom han var traumatiserad. Han sa inte 

något om att Carine Ndah Ngwe hade attackerat honom. Han sa inget om att han själv 

högg sig i handen, utan han sa att han var skadad och han blödde.  

 

Händelsen var endast i hallen och i sovrummet, inte i köket. Kniven i sovrummet med 

böjt blad var den som han tog i köket för att försvara sig med. Den lilla svarta kniven 

på golvet i sovrummet var kniven som Carine Ndah Ngwe hade använt i hallen. Den 

svarta kniven i diskhon var kniven som han tog från Carine Ndah Ngwe och 

försvarade sig med i sovrummet.  

 

När det gäller ljudinspelningen från händelsen, vet han inte varför han inte hörs på 

den. Han sa åt henne att inte döda honom. Han försvarade sig och hon skrek och då 

slutade han. Att någon ska ha ropat ”mammy” vid två tillfällen, vet han inte vad det 

handlade om. Men han vet att någon av dem ropade på honom efteråt när han var i 

badrummet och tvättade händerna. Barnen varken såg det som hände eller såg något 

blod från händelsen när de lämnade lägenheten. Han tror inte att något av barnen 

hörde något under händelsen. 

 

David Mbang har berättat att han är kusin till Carine Ndah Ngwe. Han fick veta att hon 

skulle studera i Sverige och de kom överens om att hon skulle bo hos dem. Där bodde 

hon i sju månader. Carine Ndah Ngwe var alltid varit en tyst och respektfull person 

och det var inga problem att ha henne boende hos sig. Hon hade mycket kontakt med 

sin familj och var alltid mån om att veta hur det gick med dottern som var kvar hemma 

i Kamerun. Första gången han träffade Kelvin Osagie var när han och hans bror Jeff 

kom hem till dem. Kelvin Osagie förklarade att han hade för avsikt att gifta sig med 

Carine Ndah Ngwe. Efter att de hade fått mammans godkännande, flyttade Carine 

Ndah Ngwe till Kelvin Osagie. Hon blev gravid och var mycket glad för detta. Hon sa 

inget till honom om problem i äktenskapet, men hon ringde en gång till hans fru och sa 

då att Kelvin Osagie var aggressiv mot henne och sa elaka saker om henne. Då bad han 

sin fru att prata med Carine Ndah Ngwe om att hon skulle komma och bo hos dem. 

Sedan ringde Kelvin Osagie honom och sa att han skulle få problem med vårdnaden av 
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sina barn därför att Carine Ndah Ngwe skulle gå till sociala myndigheter och säga 

något om honom. Han ville att David Mbang skulle prata med Carine Ndah Ngwe. 

Han sökte Carine Ndah Ngwe och fick beskedet att hon skulle återkomma till honom, 

men det gjorde hon inte.  

 

Emerencia Ekwaya Mbang har berättat att Carine Ndah Ngwe hade väldigt mycket 

kontakt med sin familj i Kamerun och syskonen i Dubai. Hon var en underbar, snäll 

och kärleksfull person som älskade barn, inklusive Kelvin Osagies barn som hon 

behandlade som om det var hennes egna barn. Kelvin Osagie sa att han älskade Carine 

Ndah Ngwe och att de ville bo tillsammans som man och hustru. Hon frågade honom 

om hur de hade träffats, och då sa han att de träffats på nätet. Hon var orolig på grund 

av sättet som de hade träffats och försökte prata med Carine Ndah Ngwe om att hon 

inte kände honom tillräckligt bra. Men hon var kär i Kelvin Osagie. Sedan hölls en 

traditionell bröllopsceremoni. Innan dess hade de kontaktat Carine Ndah Ngwes mor. 

Den 27 mars 2021 flyttade Carine Ndah Ngwe in hos Kelvin Osagie. Hon hade 

kontinuerlig kontakt med henne efter det. Carine Ndah Ngwe sa att Kelvin Osagie var 

elak mot henne, sa elaka saker om henne och att hon luktade illa. Några dagar före 

händelsen ringde Kelvin Osagie till henne och sa att det var problem. Enligt Kelvin 

Osagie ville Carine Ndah Ngwe lämna honom och att hon kanske skulle säga saker till 

barnmorskan, men han sa också att han inte visste vad hon skulle kunna säga. Kelvin 

Osagie lät väldigt arg. Han sa att det skulle vara över hans döda kropp, och han sa att 

inget av hans barn skulle uppfostras utanför hemmet. Hon förklarade för honom att 

Carine Ndah Ngwe kanske var stressad och att det kanske var bäst att hon flyttade till 

dem i Göteborg. De sökte sedan Carine Ndah Ngwe, men hon ringde aldrig.    

 

Charity Ese Osagie har berättat att hon och Cliff Osage var gifta vid tiden för händelsen. 

Kelvin Osagie introducerade Carine Ndah Ngwe för dem i februari 2021. De hade 

kontakt med dem också senare. Kelvin Osagie berättade att han ville gifta sig med 

henne och att han hade gett hennes familj pengar. Hon och Carine Ndah Ngwe hade 

daglig kontakt. Carine Ndah Ngwe berättade för henne redan i april 2021 att hon var 

gravid och att hon inte trodde att relationen skulle fungera. Kelvin Osagie sa att han 

ville att hon skulle bli gravid, och då berättade Carine Ndah Ngwe att hon ville ha ett 
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stabilt förhållande och att hon hade en dotter i Afrika. Kelvin Osagie lovade att skicka 

pengar till barnen. Men Kelvin Osagie gjorde inte detta. Carine Ndah Ngwe sa att 

Kelvin Osagies barn inte brukade tycka om hennes mat och att Kelvin Osagie tyckte 

att hon skulle laga en annan mat till dem. Hon sa också att han hindrade barnen från 

att komma till henne, trots att hon verkligen älskade barnen. Carine Ndah Ngwe 

berättade i september 2021 om en händelse där hon hade lagat mat i köket. När Kelvin 

Osagie kom in i köket, kastade han bort maten som hon höll på att laga. Hon skar 

tomater och när han kastade maten blev hon verkligen irriterad. De skrek på varandra. 

Kelvin Osagie ringde till Charity och sa att Carine Ndah Ngwe hade tagit fram en kniv 

och ville döda honom. Hon pratade med Carine Ndah Ngwe som sa att hon hade hållit 

ett grepp om hans kläder och sagt att han inte fick kasta bort maten, men att hon inte 

hade hållit en kniv mot honom. Carine Ndah Ngwe sa att Kelvin Osagie hotade med 

att anmäla henne till Migrationsverket. Samtidigt med detta samtal ringde Carine Ndah 

Ngwes syster till Cliff Osagie och sa att Kelvin Osagie hade ringt henne och gråtit och 

bett Carine Ndah Ngwe att inte lämna. Kelvin Osagie sa att han älskade henne och var 

rädd för att bli en ensamstående pappa igen. Tidigare under sommaren hade Kelvin 

Osagie pratat med Cliff Osagie och sagt att om Carine Ndah Ngwe skulle lämna 

honom så skulle han döda henne. Carine Ndah Ngwe sa att han hade sagt sådant till 

henne också och att hon var rädd för Kelvin Osagie, men det som gjorde henne mer 

rädd var att bli skickad tillbaka till Afrika. Det var när hon hade sagt till Kelvin Osagie 

att hon skulle berätta för socialen hur han behandlade henne och barnen och hur han 

reagerade emotionellt. Till sist var Carine Ndah Ngwe inställd på att lämna Kelvin 

Osagie och hon föreslog att hon nästa gång hon skulle gå till BVC-möte skulle berätta 

för dem där att hon inte tänkte återvända till Kelvin Osagie. Då skulle barnmorskan 

hjälpa henne att ta kontakt med socialen. Carine Ndah Ngwe tyckte att det var ett bra 

förslag. Hon ringde henne sedan på morgonen den 21 oktober, men då svarade inte 

Carine Ndah Ngwe. Hon vet inte om Kelvin Osagie visste om hennes planer på att 

lämna honom. Den 22 oktober ringde Kelvin Osagie och sa att han skulle komma hem 

till dem med barnen. När han kom, undrade hon om allt var ok med honom. Hon såg 

inga skador på honom. Han sa att han skulle ta ett samtal och gick ut. Barnen var inte 

glada när de kom hem till dem. (I polisförhör sa hon att barnen var glada, men det var 

därför att Cliff Osagie hade sagt åt henne att hon inte skulle säga för mycket för 
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polisen. Efter skilsmässan hörde hon av sig på nytt till polisen och sa att hon ville 

berätta sanningen.) Hon tog av barnen jackorna och då sa Haniel att han hade hört 

Carine Ndah Ngwe skrika i hans rum. Haniel sa att han satt i vardagsrummet och 

hörde mycket skrik och att sedan Kelvin Osagie sa till barnen att de skulle gå ut. Hon 

märkte att Haniel var rädd och insåg att han måste ha upplevt något i samband med 

det som inträffade. Efter en stund ringde Kelvin Osagie och sa att hon skulle sätta 

telefonen på högtalartelefon och ta den till Cliff Osagie så att båda kunde höra. Hon 

gjorde så. Kelvin Osagie sa att han hade dödat Carine Ndah Ngwe och att han hade 

gjort det med en kniv och han sa att han skulle döda sig själv nu. Det var så 

chockerande och de skrek. Cliff Osagie sa till sin bror att han måste gå till polisen.  

 

Jeff Osagie har berättat att Kelvin Osagie och Carine Ndah Ngwe träffades på Internet. 

Han var med Kelvin Osagie när de träffade hennes familj. Familjen gav sitt 

godkännande och de delade kontaktuppgifter. De ordnade ett traditionellt afrikanskt 

bröllop. Sedan hjälpte han dem att ordna lägenhet. Kelvin Osagie berättade sen att det 

hade blivit värre hemma och att det nu var han som hämtade och lämnade barnen och 

som lagade maten. Han gav dem båda råd. Kelvin Osagie berättade att hon hotade 

honom med kniv nästan varje dag, och han sa till honom att han borde lämna henne. 

Och han berättade också att varje gång som det var någonting, så skulle Carine Ndah 

Ngwe ringa polisen och se till att de tog barnen från honom. Han sa åt honom att 

undvika henne. Han minns inte att Carine Ndah Ngwe har berättat för honom att hon 

hotat Kelvin Osagie med kniv (i förhör har han sagt att hon sa det den 21 oktober). 

Dagen för händelsen var han i Torslanda och när han var där så ringde Kelvin Osagie 

att hans fru var död. Det var en chock. Kelvin sa att båda slogs med kniv, men han var 

chockad under tiden som Kelvin berättade. Kelvin sa att hans händer var fulla med 

blod och han var skakig när han pratade. Han berättade för sin chef som sa att han 

måste ringa polisen. Och det gjorde han. Kelvin Osagie är ingen våldsam person och 

han har aldrig slagits.  

 

Cliff Osagie har berättat att han är äldst i familjen och var den som de andra 

familjemedlemmarna vände sig för att få direktiv. Kelvin Osagie kom och presenterade 

Carine Ndah Ngwe för honom. De förklarade att de älskade varandra. Han fick veta 
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att hon hade ett barn sedan tidigare. Han upplevde att det fanns en fara med 

förhållandet. Han såg en desperat kvinna som ville stanna i Sverige och som ville vara 

med vilken man som helst för att få uppehållstillstånd. De träffade sedan hennes familj 

och betalade 10 000 kr till familjen. Men snart började sanningen komma fram. Carine 

Ndah Ngwe och Kelvin Osagie bråkade och hon hade sin väska vid dörren. När han sa 

till Kelvin Osagie att det såg illa ut, svarade Kelvin Osagie att han älskade henne. När 

de kom till honom med klagomål försökte han medla mellan dem och föreslog att de 

skulle skilja sig. Några månader senare sa Carine Ndah Ngwe att hon ville flytta. Hon 

sa att hon ville ha Kelvin Osagies tillåtelse att gå och att hon skulle se till att han skulle 

förlora vårdnaden om sina barn. Carine Ndah Ngwe var en person som blev lätt 

upprörd. När han sa åt Kelvin Osagie att låta henne gå, ville inte Kelvin detta. Cliff 

Osagie sa åt Carine Ndah Ngwe att säga till på BVC att hon ville lämna förhållandet 

när hon skulle dit på nästa besök. Kelvin Osagie fick reda på att hon skulle till BVC 

och han visste också att hon skulle säga saker som gjorde att han skulle förlora 

vårdnaden över barnen. När det gäller knivhotet ringde Kelvin Osagie sa att Carine 

Ndah Ngwe hade hotat med kniv och skickade bild på hur kläderna hade gått sönder. 

Carine Ndah Ngwe sa att hon inte hade hotat med kniv, men att hon hade hållit i hans 

kläder. Den 22 oktober ringde Kelvin Osagie och frågade om de var hemma och sa att 

han skulle ta dit barnen. Han kom dit med barnen. Han såg inga skador på Kelvin, och 

barnen, i vart fall Haniel, var glad. Sedan sa Haniel att ”mamma skrek i rummet” och 

något om en garderob. Haniel bad Cliff Osagie åka och kolla garderoben. Alisha var 

ganska lugn och förvirrad. Plötsligt ringde Kelvin Osagies telefon och han gick ut. 

Efter fem minuter ringde han och grät och sa att hans fru är död. Han sa åt honom att 

gå till polisstationen och överlämna sig själv.  

 

Sylvie Valentine Gnazi har berättat att hon lärde känna Carine Ndah Ngwe och Kelvin 

Osagie i Göteborg eftersom hon sålde produkter från Kamerun och de hade kontakt 

med varandra. I ett samtal sa Carine Ndah Ngwe att de hade bråkat och att Kelvin 

Osagie hade slagit henne. Hon sa åt henne att ta det lugnt. Carine Ndah Ngwe sa att 

hon ville lämna honom och frågade hur hon skulle gå till väga. Hon var samtidigt rädd 

för vad som skulle hända med hennes uppehållstillstånd om hon lämnade honom, 
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vilket gjorde att hon ändå stannade kvar i relationen. Carine Ndah Ngwe var en snäll 

och passionerad kvinna som älskade barn.    

   

Rättens anmärkning: Vid delar av förhöret med Charity Ese Osagie närvarade Sylvie 

Valentine Gnazi som åhörare innan detta upptäcktes.   

 

Åsa Eriksson har berättat att Alisha Sanna Osagie är familjehemsplacerad hos henne. 

Enligt henne är Alisha något tystlåten. Vid ett tillfälle, det var den 15 maj 2022, lekte 

Alisha att hon lagade mat och hade kniv och gaffel. Hon tog kniven och gjorde 

huggrörelser och var jättearg i ansiktet. Hon sa att ”pappa skärde mamma så här”, eller 

”pappa högg mamma så här” och ”pappa gjorde så här och så här”, och hade hög och 

arg röst. Hon sa att ”hon hade fått skära också men Haniel hade fått skära mest”. 

Alisha berättade också att hennes pappa hade fått tvätta bort blod i håret på henne. 

Hon berättade att hon efteråt hade stått på en gräsmatta och att hon hade legat på 

mamman. Alisha var arg när hon berättade. Hon har inte berättat mer om detta sedan. 

De har berättat för Alisha att mamman är död, men inte hur hon har dött. Det är ingen 

som får prata med Alisha om det som hänt, utan det är bara att lyssna när hon berättar. 

 

Patrick Pålsson har berättat att de åkte på ett larm till Flanaden. Dörren till lägenheten 

var låst. Men de gick in i lägenheten via balkongen. De hade fått veta att någon hade 

blivit slagen så att personen inte andades, men de var inte förberedda på den stora 

mängd blod som var i lägenheten. Dörren till sovrummet där Carine Ndah Ngwe låg 

var öppen när han kom in. När han såg Carine Ndah Ngwe backade han undan för att 

ambulanssjukvårdarna skulle göra sitt jobb.    

 

Magnus Malmeling har berättat att de hade säkrat brottsplatsen och att de säkrade 

skoavtryck. Det var mycket blod i lägenheten. Kroppen låg under fönstret vid 

elementet på golvet. De har arbetat förutsättningslöst. Fem knivar påträffades, men de 

två knivarna som låg i diskhon verkade vara knivar som blodbesudlats av någon som 

blödde och inte för att de hade använts. Det var inget större tumult i lägenheten, men 

det som slog honom var att det var en blodbild som inte var helt lätt att analysera. 

Blodmängden och blodbilderna talade för ett utdraget förlopp. Därför lämnades den 
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frågan till den blodbildsanalytiker (Caroline Brodén). När Kelvin Osagie kom till 

polisen var han bandagerad och hade skador på händerna. Det var sannolikt hans egna 

skador.  

 

Caroline Brodén har berättat att man genom blodbildsanalys kan utläsa ett 

händelseförlopp och vilken typ av våld som förekommit. Det aktuella ärendet var 

väldigt omfattande med mycket olika blodbilder. Fokus var hallen, sovrummet och 

köket. I hallen fanns det tecken på att Carine Ndah Ngwe utsatts för våld när hon varit 

i låg position. Det går att därifrån följa blodet och av det dra slutsatsen att en blodig 

person har rört sig in i sovrummet, att personen också där befunnit sig i en låg position 

och att personen sedan suttit upp mot elementet vid fönstret och segnat ner. Det finns 

på elementet också sprutat blod från misstänkt. Det spurtade blodet har kommit från 

misstänkt efter att Carine Ndah Ngwe har segnat ner. Även i köket har det funnits 

sprutat blod från Carine Ndah Ngwe och det innebär att hon också i köket har 

befunnit sig i en låg position när hon knivhuggits. Den enda stänkbild som talar för att 

Carine Ndah Ngwe varit stående i något skede är stänkbilden från garderoben i 

sovrummet.  

 

Christian Bergwall har berättat att de träffade på Kelvin Osagie på gatan vid tingsrätten. 

Han hade blodiga händer som de säkrade med påsar för beslag och de förstod att han 

var gärningsmannen. Han kom emot dem och höll fram händerna. Sedan körde de till 

polisstationen. Kelvin Osagie sa något om barnen under transporten men han var 

ganska lugn.   

 

Anton Mittendorf, rättsläkare, har berättat att utifrån hur skadorna ser ut kan man inte 

säkert säga i vilken ordning de har kommit. Alla skadorna uppvisar tecken på att de 

uppkommit under livet eller i samband med döden. Det är inte skador som 

uppkommit efter att livet har upphört. Det syns på att skadorna inte har gått igenom 

vävnad som saknar egen cirkulation. Offret har inandats blod, vilket visar att hon varit 

i livet när skadorna uppstått. Det finns skador på stora delar av kroppen och flera 

skador på armar och händer är avvärjningsskador. Graden av skadorna och hur de 

fördelat sig är typiskt för att offret har blivit angripen av en person. Förutsatt att man 
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haft ett ordentligt vasst föremål att arbeta med, kan skadorna uppkomma utan större 

kraft och det hårdaste föremålet att passera i de flesta fall har varit huden. Med tanke 

på skadornas omfattning är det fråga om minst en men troligtvis flera minuters 

angrepp. Detta för att rent mekaniskt hinna utdela dessa skador. Sticken har kommit 

från olika håll, vilket talar för att offret och gärningsmännen befunnit sig i olika 

positioner i förhållande till varandra när skadorna uppstått och att det har skett 

förflyttning mellan skadorna. Det finns också tecken på trubbigt våld, bland annat på 

armarna och de skadorna förefaller ha varit uppkomna på samma tid som angreppet. 

Det är inte orimligt att sådana skador kan uppkomma i en avvärjningssituation. De 

skador som varit dödliga är kärlskadorna på halsen, men också skadorna på 

luftstrupen, på den vänstra lungsäcken, den högra lungsäcken och lungan är potentiellt 

dödliga skador. Det tar olika lång tid att dö av dessa skador. Skadan på luftstrupen och 

en skada i munnen har försvårat talet för den som drabbats. När det gäller skadorna på 

kärlen på halsen har de inte påverkat möjligheten att tala, men de kan ofta leda till 

medvetslöshet innan döden inträffat. Om målsäganden kunnat tala tydligt under det 

inspelade förloppet, är det sannolikt att hon då ännu inte fått skadorna i luftstrupen 

eller munnen. När det gäller skadorna i buken bör dessa inte direkt ha påverkat hennes 

förmåga att agera i en nödsituation. Det är smärtande skador, men de bör inte ha satt 

henne fysiskt totalt ur spel. Hon bör också ha kunnat förflytta sig med sådana skador. 

Däremot är den samlade skadebilden sådan att hon efter samtliga dessa skador inte alls 

haft förmågan att göra motstånd eller angripa den tilltalade.  

 

Maja Östling, rättsläkare, har berättat att hon undersökte Kelvin Osagie på 

polisstationen. Då hade han ganska mycket förband och blödde, men han hade ingen 

kärlskada utan bara vävnadsskador. Hon har sett att han har sår på både höger och 

vänster hand och dessa framgår av undersökningsmaterialet. På höger ringfinger och 

lillfinger finns skador på underliggande senor och nerver.  Det finns också 

muskelskador på andra fingrar. Detta är inte skador som hindrat honom från att 

greppa. Skadorna på Kelvin Osagie har uppkommit genom vasst skärande våld. Om 

man ser till varje enskild skada kan skadan vara självtillfogad eller kan ha uppkommit i 

samband med att man tillfogat annan skada med vasst våld, men den samlade bilden 

talar för att de har varit avvärjningsskador. Det som framför allt talar emot 

18



   

VÄNERSBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 1 
Rotel:02 

DOM 
 

Mål nr: B 4291-21 
 

 
 
 
 
självförvållade skador är både omfattningen av skadorna och lokaliseringen av 

skadorna. Om man skyddar sig mot ett våld använder man vanligen händerna och 

underarmarna som skydd för att greppa det våld som riktats mot personen. Såren är 

tvärgående, och om man greppar en kniv och kniven sedan dras ut medan man håller i 

den får man sådana skärskador. 

 

Den skriftliga bevisningen  

 

Tingsrätten kommer i denna del att redovisa delar av de analyser och slutsatser som 

framgår av brottsplatsundersökningen, blodbildsanalysen och de rättsmedicinska 

yttrandena både vad gäller de skador som Carine Ndah Ngwe orsakats och de skador 

som Kelvin Osagie haft. Övrig bevisning hänvisas till i relevanta delar under rubriken 

Tingsrättens bedömning.   

 

Analys och slutsats ur brottsplatsundersökningen (utdrag ur):  

 

Carine anträffades död på golvet i sovrummet. Hon hade ett stort antal stickskador i sin kropp. 

Under och bredvid henne fanns en ansenlig mängd blod. Detta ger stöd för att Carine avled på 

golvet i sovrummet. I sovrummet och i köket fanns blodiga knivar. I främst sovrummet, hallen 

och köket fanns rikligt med blod på golvet. Dessa omständigheter ger starkt stöd för att det i 

lägenheten inträffat någon form av angrepp som varit utdraget och där brottsverktyget varit ett 

eggvasst föremål. På sovrumsgolvet till höger om sängen, låg en grå/vit kniv med böjd spets. 

Kniven var blodig på skaftet och på bladet. Resultatet från NFC ger starkt stöd för att Carine 

blödande hållit i kniven alternativt att någon annan med Carine blod på sig, hanterat kniven. På 

sovrumsgolvet under en garderobsskjutdörr låg en liten svart kniv. Kniven var blodig på 

skaftet och bladet. Resultatet från NFC ger stöd för att blodet på kniven kom från både Kelvin 

och Carine. På köksgolvet låg en blå/svart kniv. Kniven var blodig på skaftet och på bladet. 

Resultatet från NFC ger starkt stöd för att Carine blödande hållit i kniven alternativt att någon 

annan med Carines blod på sig, hanterat kniven. I diskhon över en annan kniv, låg en stor svart 

kniv. Kniven var blodig på skaftet och på bladet. Resultatet från NFC ger stöd för att blodet på 

kniven kom från både Kelvin och Carine. I diskhon under den stora svarta kniven, låg en 

grå/vit kniv. På knivbladet erhölls endast reaktion så som för blod.  
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Analys och slutsats ur blodbildsanalys (utdrag ur):  

 

Hallen - Det utandade blodet från Carine på väggen i hallen utanför toaletten ger starkt stöd 

för att hon har frustat blod då hon befunnit sig i en låg position intill väggen. Det sprutade 

blodet från Carine på nedre delen av garderobens kortsida ger starkt stöd för att hon har 

befunnit sig där i en låg position med minst en blödande kärlskada. Stänkbilden med radiell 

utbredning med blod från Carine på garderobens kortsida ger starkt stöd för att hon har utsatts 

för våld då hon har befunnit sig intill garderoben i en låg position. Kelvins avkastade blod på 

kortsidan av garderobens övre del i hallen ger starkt stöd för att han har befunnit sig vid 

garderobens kortsida och svingat en blödande kroppsdel eller ett föremål besudlat med hans 

blod.  

Sovrum - Stänkbilden med Carines blod på garderobens kortsida i sovrummet ger starkt stöd 

för att hon har utsatts för våld i området mellan dörren och garderoben i sovrummet. Kelvins 

blod i form av sprutat blod på elementet ger starkt stöd för att han har befunnit sig i nära 

anslutning till elementet med en skada i ett blodkärl så att hans blod spridit sig över hela 

elementets längd. Iakttagelsen att minst en del av det sprutade blodet på elementet är placerat 

ovanpå det avstrukna blodet ger starkt stöd för att Kelvin har befunnit sig med en blödande 

kärlskada i anslutning till elementet efter att Catrine glidit ned till golvet längs med elementet. 

Carines blod i kontaktspår på garderobens nedre del ger starkt stöd för att hon har befunnit sig 

i en låg position invid garderoben. Carines blod i det avkastade blod på elementet ger starkt 

stöd för att hon utsatts för våld då hon har befunnit sig i en låg position vid elementet eller att 

ett föremål/kroppsdel besudlat med hennes blod har svingats i en låg höjd framför elementet. 

Carines blod i stänkbilden på gardinen ger starkt stöd för att hon har utsatts för våld då hon 

har befunnit sig i området vid elementet i sovrummet  

Kök - Blandbilden av Kelvins och Carines blod i form av kontakspår på bänken i köket 

tillsammans med iakttagelsen av förbandsmaterial på bänken ger starkt stöd för att Kelvin 

plåstrat om sina skador då han har haft en blödande skada och hans händer har varit besudlade 

med Carines blod. Avkastat blod på övre köksskåpen från Carine ger starkt stöd för att ett 

föremål eller kroppsdel besudlat med hennes blod har svingats från området vid dörren mot 

hallen och vidare i riktning mot spisen. Sprutat blod från Carine på skåp till höger i köket, lågt 

ned ger starkt stöd för att hon har befunnit sig i en låg position invid skåpen med minst en 

blödande kärlskada. 

Sammantagen bedömning - Den sammantagna bedömningen är att Kelvin har utsatt Carine 

för upprepat våld på flera platser i lägenheten. Carine har flera gånger under händelseförloppet 

befunnit sig i en låg position i hallen, köket och i sovrummet där hon senare anträffades 
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avliden. Innan Kelvin lämnade lägenheten har han tvättat sig i handfatet, duschat och plåstrat 

om sina skador. 

 

Utlåtande efter rättsmedicinsk obduktion (utdrag ur):   

 

Skador 

  Skarpkantade sårskador i ansiktet och i hårbotten med underliggande skador på tunga, 

munslemhinna, skelett och mjukdelar.  

  Skarpkantade sårskador på halsen med underliggande skador på de yttre halsblodådrorna på 

bägge sidor, på luftstrupen samt på halsens mjukdelar med inandning av blod.  

 Skarpkantade sårskador på bålen med underliggande skador på lungsäckarna, den högra 

lungan, mellangärdet, tjocktarmen, tarmkäxet, och blodådror. 

 Skarpkantade sårskador på armarna med underliggande muskel-, sen-och benskador samt 

blånader och hudavskrapningar på den högra armen.  

 En skarpkantad sårskada på det högra låret med underliggande muskelskador. 

  Skarpkantade skador på livmodern.  

Övriga undersökningsfynd 

  Graviditet  Skarpkantade skador på fostrets huvud, in genom hjärnhinnorna med blödning 

i hjärnvävnaden 

  

Skadornas utseende talar starkt för att de uppkommit genom skärande och/eller stickande 

våld, såsom från en kniv, med undantag för blånaderna och hudavskrapningarna, vars utseende 

talar för att de uppkommit genom trubbigt våld såsom slag, islag eller spark. Skadorna på 

armarna är förenliga med att vara avvärjningsskador.  

Fynden och omständigheterna talar starkt för att dödsorsaken var skadorna på halsen, där 

skadorna på bålen bidragit. 

 

Rättsintyg avseende Kevin Osagie (utdrag ur):  

 

- Skarpkantade sår på vänstra underarmen och båda händerna med senskador på högra 

handen.  

- Strimformad hudavskrapning på högra underarmen.  

- Skorpabelagda hudskador på högra underarmen och högra underbenet.   
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Utseendet av skadorna på händerna och underarmarna talar starkt för att dessa orsakats av 

vasst, skärande våld. Utseendet, omfattningen och lokaliseringen av dessa skador kan tala för 

att de är så kallade avvärjningsskador. 

Det är möjligt att själv orsaka de skador han har på händerna och det är även möjligt att de kan 

ha uppkommit i samband med att den misstänkte har tillfogat en annan person skador genom 

vasst våld. Dock talar den samlade bilden, innefattande utseendet, lokaliseringen och 

omfattningen av skadorna på händerna, för att de varit så kallade avvärjningsskador. Utseendet 

av skadorna talar starkt för att de uppkommit genom vasst, skärande våld med kniv eller annat 

föremål med egg. Samtliga 5 knivar har ett utseende som är förenligt med att ha orsakat den 

misstänktes skador. Lokaliseringen och omfattningen av skadorna utesluter inte att han har 

kunnat hålla/hantera en kniv i såväl högra som vänstra handen. 

 

Tingsrättens bedömning 

 

Mord 

 

Har åklagaren styrkt sitt gärningspåstående? 

 

Kelvin Osagie har erkänt att han orsakat Carine Ndah Ngwe de skador som åklagaren 

angett i sin gärningsbeskrivning och att han därigenom har orsakat Carine Ndah 

Ngwes död.  Hans erkännande av dessa påståenden stöds av övrig utredning. Så långt 

är åtalet styrkt.  

 

Det våld som läggs Kelvin Osagie till last är ett mycket omfattande knivvåld mot 

Carine Ndah Ngwe. Av utredningen, framför allt den inspelning som påträffats i 

Kelvin Osagies telefon från händelsen, framgår att våldet pågått under mer än två och 

en halv minut. Våldet har flyttat sig från hallen och köket för att avslutas i sovrummet. 

Blodbildsanalysen visar att Carine Ndah Ngwe vid flera tillfällen befunnit sig i en låg 

position när hon blivit knivhuggen och att det är bara enstaka blodbilder i hallen som 

visar att hon varit stående i något skede av händelsen. Förutom de många skador som 

hon haft på huvudet och överkroppen, har hon också haft ett stort antal skador på 

händer och armar som talar för att hon flera gånger under händelsen har försökt att 

värja sig för angreppet. Skadebilden och hur Carine Ndah Ngwe under händelsen rört 
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sig från rum till rum talar för att hon under det utdragna händelseförloppet utan 

framgång kämpat för sitt liv och för att undkomma angreppet. Av ljudinspelningen 

framgår att hon flera gånger bett för sitt liv och sagt åt Kelvin att sluta också för 

barnens skull. Det råder ingen tvekan att fråga är om ett uppsåtligt dödande. Åklagaren 

har därmed styrkt sitt gärningspåstående. Finns det ingen förmildrande omständighet 

som talar emot det, ska gärningen rubriceras som mord.   

 

Tingsrättens bedömning av Kelvin Osagies invändning om att han handlat i självförsvar 

 

Kelvin Osagie har invänt att han handlat i självförsvar när han tillfogat Carine Ndah 

Ngwe de dödliga skadorna. Han har sagt att han blev angripen av henne med kniv och 

att han, i samband med att han försökte avväpna henne första gången, högg henne två 

gånger i hallen samt att han sedan i sovrummet på nytt blev angripen av henne och att 

han, när han försökte värja sig från det angreppet, högg henne ytterligare gånger. Han 

har dock ingen förklaring till att hon haft så många som sjuttio skilda skador på 

kroppen orsakade av kniv.  

 

Uppgifterna som han lämnade vid huvudförhandlingen skiljer sig något från de 

uppgifter han lämnade i samband med den rekonstruktion som var på brottsplatsen. 

Där berättade han följande. Carine Ndah Ngwe försökte först hugga honom mot 

magen, men träffade hans hand. Han lyckades avväpna henne och kastade undan 

kniven som hon hade haft och därefter tog han en egen kniv och skar henne först en 

gång mot torson och sedan högg han henne en gång i magen. Han frågade samtidigt 

”varför vill du döda mig?”. Hon hamnade på golvet i sovrummet och han släppte sin 

kniv och gick in efter henne och visade att han inte hade någon kniv. Knäsittande högg 

hon mot honom och han halkade och försökte få tag på hennes kniv. Han fick då 

skärsår på halsen och insåg att hon försökte döda honom och hans barn. Hon kunde 

resa sig upp och det blev ett handgemäng. När han fick tag på en kniv så högg han 

henne två gånger i halsen. Då var hon åter i knäsittande.  

 

Frågan är om det finns något fog för Kelvin Osagies uppgifter eller om de motbevisas 

av övrig utredning.  
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Den tekniska utredningen motsäger visserligen inte att Kelvin Osagie i något skede i 

händelseförloppet utsatts för knivvåld av Carine Ndah Ngwe. Han har skador som enligt 

rättsintyget mer troligt är avvärjningsskador än skador som han orsakat sig själv. Det 

framgår också av blodbildsanalysen och av fynden från knivarna att Kelvin Osagie 

blött under händelsen och att hans blod avsatts på några av knivarna. Det är alltså inte 

helt otroligt att Carine Ndah Ngwe använt kniv mot Kelvin Osagie, men frågan är i 

vilket skede av händelseförloppet det i så fall skedde. Det är bara om Carine Ndah 

Ngwe var den som först angrep Kelvin Osagie som en invändning om självförsvar är 

en relevant invändning. En alternativ förklaring till avvärjningsskadorna, om de nu är 

sådana, är att Carine Ndah Ngwe under någon annan del av händelseförloppet fick tag 

på en kniv för att med den försöka försvara sig mot ett pågående angrepp. Det finns 

flera faktorer som talar för det senare.  

 

Den första av dessa faktorer är det som framkommit om parternas förhållande och om 

det som ledde upp till händelsen. Carine Ndah Ngwe var på väg att lämna förhållandet 

och hade uttryckt sin oro för andra om vad Kelvin Osagie skulle göra om hon gjorde 

det. Hon hade dock planerat att gå ifrån Kelvin Osagie i samband med ett på dagen för 

händelsen bokat besök på BVC. Hennes väska var packad och det bokade besöket var 

endast några timmar bort. Kelvin Osagie hade å sin sida uttryckt en stor oro för att 

hon skulle lämna honom och inte minst vad hon i så fall skulle komma att säga till 

skada för honom och för hans relation till sina barn. Av flera av vittnesmålen att döma 

framstod han som väldigt angelägen om att så inte skulle ske. Med de nu beskrivna 

förutsättningarna framstår det som ytterst osannolikt att Carine Ndah Ngwe plötsligt, 

och helt i strid mot de planer som hon haft för dagen, skulle angripa Kelvin Osagie 

med kniv. Det motsatta gäller för Kelvin Osagies del.  

 

Nästa faktor är det som framkommit från brottsplatsundersökningen och 

blodbildsanalysen. Av dessa framgår att Carine Ndah Ngwe varit utsatt för 

knivangrepp när hon befunnit sig i låg position i både köket, hallen och sovrummet. 

De undersökningarna talar för att hon varit den som under händelsekedjan blivit utsatt 
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för våldet och att hon försökt röra sig från våldet, inte att hon i någon del av händelsen 

varit angriparen.  

 

En tredje faktor är de telefonsamtal som Kelvin Osagie ringde till sina bröder Jeff 

Osagie och Cliff Osagie efter händelsen. Kvaliteten på inspelningarna är inte bra och i 

vissa delar framstår översättningen som både dålig och inte heltäckande, men det finns 

inget i samtalen som talar för att Kelvin Osagie för sina bröder berättat att händelsen 

inleddes med ett angrepp från Carine Ndah Ngwes sida och att han agerade i 

självförsvar. Det borde ha varit den viktigaste informationen i de samtalen efter 

informationen att Carine Ndah Ngwe var död.  

 

En fjärde faktor är Kelvin Osagies agerande både omedelbart före och efter händelsen. 

Han såg till att barnen gick in i Alishas rum och han stängde dörren om dem så att de 

inte skulle se eller höra det som hände utanför. Efter händelsen ringde han inte 

ambulans, trots att han själv sagt att han då inte visste om hon levde eller var död, och 

han låste ytterdörren när han och barnen gick därifrån, vilket försvårade för 

räddningstjänsten när de kom dit.  

 

Den femte – och mest avgörande – faktorn är inspelningen från händelsen. Den 

inspelningen inleds med att Kelvin Osagie och Carine Ndah Ngwe pratar vid 

matbordet och hon berättar att hon ska lämna honom efter besöket på BVC. Han 

bönfaller henne att inte gå och vill att de ska lösa detta inom familjen. Till sist säger 

hon åt honom att hon ska gå och att han ska sitta kvar och äta sin mat. Hon resar sig 

och är på väg bort. Nästa som hörs på inspelningen är tio sekunder efter det att Carine 

Ndah Ngwe har rest sig från matbordet:  

 

C (Carine Ndah Ngwe): 00:02:32 duns och högt skrik från Carine. Vad gör du? C: 00:02:35 

hörbart. Gör det inte. Ohörbart Släpp mig? Skrik. C: 00-02.42 Döda mig inte Kelvin. Döda 

mig inte.  

 

Under de följande två och en halv minuters inspelning fortsätter Carine Ndag Ngwe att 

skrika, ber honom sluta och att inte döda henne, säger att hon ska stanna och ber om 
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förlåtelse och att han ska tänka på barnen. Förutom att Kelvin Osagie i ett skede när 

hon säger Kelvin snälla svarar Inga löften, så säger han ingenting. Inspelningen talar entydigt 

för att det hela tiden har varit Kelvin Osagie som är angriparen och Carine Ndah 

Ngwe som är offret.  

 

Kelvin Osagies invändning om att han försvarat sig från ett angrepp från Carine Ndah 

Ngwe är enligt tingsrättens bedömning genom den övriga utredningen motbevisad.  

 

Rubricering och straffvärde 

 

Attacken mot Carine Ndah Ngwe har varit oprovocerad och uppsåtlig och det finns 

inga förmildrande omständigheter kring händelsen som gör att den kan bedömas som 

något annat än mord. Straffet för mord är fängelse på viss tid, lägst tio år och högst 

arton år, eller på livstid. Som skäl för livstids fängelse ska det särskilt beaktas om 

gärningen föregåtts av noggrann planering, präglats av särskild förslagenhet, syftat till 

att främja eller dölja annan brottslighet, inneburit svårt lidande för offret eller annars 

varit särskilt hänsynslös.  

 

Det är de två sistnämnda skälen som har betydelse för straffmätningen i det här fallet. 

Åklagaren har visserligen gjort gällande att mordet har varit planerat av Kelvin Osagie 

och det finns enligt tingsrätten omständigheter som talar för att Kelvin Osagie redan 

före händelsen hade övervägt möjligheten att döda Carine Ndah Ngwe om hon skulle 

försöka lämna honom. I den mån det kan jämställas med en planering, är det inte en 

planering av sådan kvalificerad art att den ska beaktas särskilt som skäl för ett fängelse 

på livstid.  

 

Däremot har gärningen både inneburit ett svårt lidande för Carine Ndah Ngwe och 

den har varit särskilt hänsynslös. Mordet har skett i Carine Ndah Ngwes hem och där 

hennes styvbarn samtidigt har befunnit sig. Hon har varit gravid i åttonde månaden 

och har därmed befunnit sig i en särskilt skyddsvärd ställning.  Våldet mot henne har 

varit mycket omfattande och utdraget. Det framgår av inspelningen från händelsen att 

hon under tiden fram till döden känt stor dödsångest. Hon har utan framgång fått 
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kämpa för sitt liv. Tingsrätten bedömer att gärningens straffvärde utifrån dessa 

förutsättningar inte kan vara annat än motsvarande livstids fängelse.   

 

Kelvin Osagie ska alltså dömas för mord. Straffvärdet för brottet motsvarar fängelse på 

livstid.  

 

Grovt barnfridsbrott 

 

Av 4 kap. 3 § brottsbalken framgår att den som begår en brottslig gärning som utgör 

(bland annat) mord döms, om gärningen har bevittnats av ett barn som är närstående 

eller tidigare närstående till både gärningsmannen och den som gärningen begås mot, 

för barnfridsbrott. Vid bedömningen av om brottet är grovt ska det särskilt beaktas om 

den gärning som har bevittnats har varit av mycket allvarlig art eller om 

gärningsmannen visat särskild hänsynslöshet. 

 

Det råder ingen tvekan om att barnen Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie är 

närstående till Kelvin Osagie och att de var närstående till Carine Ndah Ngwe. 

Tingsrätten kommer under rubriken Skadestånd att närmare utveckla anknytningen 

mellan Carine Ndah Ngwe och Kelvin Osagies barn, men för den bedömning som 

avses i 4 kap. 3 § brottsbalken räcker att konstatera att barnen och Carine Ndah Ngwe 

bott tillsammans under ett halvt år och att anknytningen ytterligare förstärkts av det 

väntande halvsyskonet.    

 

Tingsrätten har bedömt att Kelvin Osagie mördat Carine Ndah Ngwe. Barnen befann 

sig i lägenheten när detta skedde. Frågan är om de då bevittnade mordet. Med bevittna 

i bestämmelsens mening menas att barnet ska ha sett eller hört den brottsliga gärningen 

begås. 

 

Det finns ingen utredning som motsäger Kelvin Osagies uppgift att barnen under 

händelsen satt inne i Alishas rum och att de lämnade rummet först när han bar ut dem 

därifrån. Om de har befunnit sig i det rummet, har de inte kunnat se den brottsliga 

gärningen. Frågan är om de har hört gärningen begås.  
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Barnen har i de förhör som varit med dem inte själva sagt något om att de hört 

händelsen. Vittnesmålen från Cliff Osagie och Charity Ese Osagie talar emellertid för 

att Haniel Sanne Osagie har hört mamman ropa något vid händelsen. Åsa Erikssons 

vittnesmål talar för att Alisha Sanne Osagie också kan ha hört gärningen.  

 

Kelvin Osagies lägenhet är inte en stor lägenhet. Det är utrett att händelsen varit både i 

hallen och i hans och Carine Ndah Ngwes sovrum. En del av händelsen har också varit 

i köket. Vid syn på platsen har tingsrätten konstaterat att en stängd dörr till Alishas 

sovrum inte hindrat domstolens ledamöter från att tydligt höra ett samtal i hallen i 

normal samtalston. Kelvin Osagie har visserligen berättat att han såg till att barnen 

hade på TV: n i Alishas rum när han stängde dörren till rummet, men också med det i 

beaktande framstår det som helt uteslutet att något av barnen inte skulle ha hört Carine 

Ndah Ngwes rop och skrik under den långa tid som gärningen pågick. Att barnen har 

reagerat på händelsen framgår också av inspelningen från händelsen. Cirka fyra och en 

halv minut in på inspelningen hörs en barnröst som två gånger ropar Mamma och 

Carine Ndah Ngwe som i samma stund säger att Det är barn här i Guds namn.  

 

Tingsrätten finner det styrkt att barnen har bevittnat mordet genom att de har hört när 

den brottsliga gärningen har begåtts. Åtalet för barnfridsbrott är styrkt. Det som 

barnen har bevittnat är den allvarligaste slags brottslig gärning och den har pågått 

länge. Kelvin Osagie ska dömas för två fall av grovt barnfridsbrott. Straffvärdet för 

brotten motsvarar tre års fängelse.  

 

Förverkande och beslag samt yrkandet om bestående avspärrning 

 

Förverkandeyrkandena och beslagsyrkandena är lagligen grundade och ska bifallas. Det 

är motiverat att brottsplatsen ska vara avspärrad till dess att domen i ansvarsdelen 

vunnit laga kraft.  
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Skadestånd 

 

Dödsboet efter Carine Ndah Ngwe 

Kelvin Osagie har medgett dödsboets yrkande om ersättning för 

begravningskostnader. Yrkandet ska därför bifallas.  

 

Awuh Salomen, Asangapong Solange Forscho, Esther Abaitoh Eniola och Blaise Rejoice Ateh 

Akoufei  

Kelvin Osagie har bestritt skadeståndsansvar men godtagit de yrkade beloppen så som 

skäliga i sig. Tingsrättens prövning i denna del är således begränsad till frågan om 

Kelvin Osagie bär skadeståndsansvar.  

 

Den som uppsåtligen vållar personskada ska ersätta skadan. Skadestånd för 

personskada omfattar ersättning för bland annat fysiskt och psykiskt lidande av 

övergående natur, det vill säga sveda och värk. En skadeståndsgrundande handling som 

lett till döden medför ersättningsskyldighet för bland annat personskada som till följd 

av dödsfallet åsamkats någon som stod den avlidne särskilt nära, så kallad 

anhörigersättning. (Se 2 kap. 1 § samt 5 kap. 1 § första stycket 3 och 2 § första stycket 3 

skadeståndslagen.) Begreppet särskilt nära tar främst sikte på make eller maka, 

registrerad partner, sambo, barn och föräldrar. I första hand avses då medlemmar i 

samma etablerade hushållsgemenskap som den som ryckts bort genom dödsfallet. Det 

kan dock inte uteslutas att även andra personer någon gång kan komma i fråga för 

ersättning, exempelvis syskon som inte sammanbodde med den avlidne. (Se prop. 

2000/01:68, s. 72).  

 

Av utredningen i målet framgår det att Carine Ndah Ngwe haft en nära och tät kontakt 

med sin mor, Awuh Salomen, sin dotter, Esther Abaitoh Eniola, samt sina syskon, 

Asangapong Solange Forscho och Blaise Rejoice Ateh. Carine Ndah Ngwe har haft 

kontakt med familjemedlemmarna nästintill dagligen. Klart är, enligt tingsrättens 

bedömning, att Carine Ndah Ngwe stått särskilt nära sin mor och dotter, även om de 

inte delat hushållsgemenskap. Tingsrätten bedömer även att Carine Ndah Ngwes 

syskon ingår i den krets av personer som stått henne särskilt nära, detta mot bakgrund 
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av deras täta kontakter, att Carine Ndah Ngwe bott tillsammans med brodern i vuxen 

ålder och att systern varit den som kontaktats för att finna lösningar på Carine Ndah 

Ngwes och Kelvin Osagies konflikter.  

 

På grund av bedömningen i skuldfrågan konstaterar tingsrätten att Kelvin Osagie är 

ersättningsskyldig för den skada han vållat Awuh Salomen, Asangapong Solange 

Forscho, Esther Abaitoh Eniola och Blaise Rejoice Ateh Akoufei, som stått Carine 

Ndah Ngwe särskilt nära. Deras yrkanden ska därför bifallas. 

 

Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie 

Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie har begärt att de ska tas upp som 

målsägande även avseende åtalspunkten beträffande mord på den grunden att de är att 

betrakta som särskilt närstående till Carine Ndah Ngwe.  

 

Tingsrätten konstaterar att Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie delat hushåll 

med Carine Ndah Ngwe under drygt ett halvt års tid vilket, sett till barnens ålder om 

tre respektive fem år, får bedömas som en relativt lång tidsperiod, att de kallat Carine 

Ndah Ngwe för mamma och att det finns uppgifter i utredningen om att de varit 

förväntansfulla över att få träffa halvsyskonet i Carine Ndah Ngwes mage. Dessa 

omständigheter talar enligt tingsrätten bedömning med styrka för att barnen betraktat 

Carine Ndah Ngwe som deras styvmoder och de ska anses ha stått henne särskilt nära. 

Mot bakgrund härav ska Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie tas upp som 

målsägande även avseende åtalspunkten beträffande mord.  

 

Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie har framställt skadeståndsyrkanden om 

totalt 270 000 kr vardera. Av beloppet avser 150 000 kr kränkningsersättning för grovt 

barnfridsbrott, 60 000 kr sveda och värk kopplat till grovt barnfridsbrott och 60 000 kr 

anhörigersättning. Tingsrätten bedömer att Kelvin Osagie, på grund av bedömningen i 

skuldfrågan, bär skadeståndsansvar även gentemot Haniel Sanne Osagie och Alisha 

Sanne Osagie. Kelvin Osagie har vitsordat storleken av anhörigersättningen. Mot 

bakgrund av att Kelvin Osagie inte vitsordat något belopp därutöver så som skäligt i 

sig har tingsrätten att bestämma skadeståndets storlek.  
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Beträffande kränkningsersättning för grovt barnfridsbrott gör tingsrätten följande 

överväganden. Den som allvarligt kränker någon annan genom brott som innefattar ett 

angrepp mot dennes person, frihet, frid eller ära skall ersätta den skada som 

kränkningen innebär. Skadeståndsbeloppet bestäms efter vad som är skäligt varvid 

vissa i lagen uppräknade omständigheter ska beaktas särskilt (2 kap. 3 § och 5 kap. 6 § 

skadeståndslagen). Genom kriminaliseringen av barnfridsbrott har barn som bevittnat 

mord mellan närstående numera status som målsägande i förhållande till den gärningen 

och har därmed rätt till kränkningsersättning. Barnfridsbrottet har införts nyligen vilket 

har till följd att någon praxis för kränkningsersättningar ännu inte har hunnit utvecklas 

nämnvärt. Den praxis som tidigare gällt för ersättning enligt brottsskadelagen till barn 

som bevittnat brott mellan anhöriga bör, i avvaktan på annan praxis från Högsta 

domstolen, vara vägledande även för den kränkningsersättning som med stöd av 

skadeståndslagen kan bli aktuell för barnfridsbrott (jfr Hovrätten för Västra Sveriges 

dom den 15 december 2021 i mål B 5626-21 samt Hovrätten för Övre Norrlands dom 

den 18 januari 2021 i mål B 1170-21). Enligt 9 § brottsskadelagen, som numera är 

upphävd, skulle brottsskadeersättning betalas till ett barn som bevittnat ett brott som 

varit ägnat att skada tryggheten och tilliten hos barnet i hans eller hennes förhållande 

till en närstående person. Ersättningen skulle bestämmas efter vad som var skäligt med 

hänsyn till hur grovt brottet var.  

 

Kriminaliseringen av barnfridsbrott ger uttryck för ett stärkt barnperspektiv och en 

strängare syn på sådana gärningar. Detta bör avspeglas i nivån på de 

kränkningsersättningar som bestäms med anledning av barnfridsbrott och det finns 

därför anledning att sätta ersättningen särskilt högt när brottet som barnen bevittnat är 

ett mord. När brottet har innehållit flera försvårande omständigheter, i det här fallet 

det utdragna händelseförloppet och den dödsångest som barnen bevittnat, finns skäl 

till en hög kränkningsersättning även om barnen inte varit i rummet för händelsen. 

Tingsrätten bedömer att kränkningsersättningen till Haniel Sanne Osagie och Alisha 

Sanne Osagie ska bestämmas till 80 000 kr vardera.  
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Beträffande yrkandena om ersättning för sveda och värk gör tingsrätten följande 

överväganden. Även om barn som bevittnat brott mellan anhöriga inte längre kan få 

ersättning i form av brottsskadeersättning enligt brottsskadelagen, så gäller alltjämt att 

den skadelidande, vid uppsåtligt dödande av någon som stått den skadelidande särskilt 

nära, schablonmässigt har rätt till ersättning för sveda och värk med 60 000 kr (se NJA 

2017 s. 1208). Den som visar att han eller hon lidit en mer omfattande skada kan 

tillerkännas en högre ersättning än vad som följer av schablonen (se NJA 2006 s. 738). 

Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie har yrkat ersättning för sveda och värk 

med två belopp vardera, dels 60 000 kr avseende grovt barnfridsbrott, dels 60 000 kr 

avseende anhörigersättning 

 

Det är svårt att särskilja den sveda och värk som Haniel Sanne Osagie och Alisha 

Sanne Osagie orsakats genom att Carine Ndah Ngwe dödats genom brott och den 

sveda och värk som de orsakats genom att ha bevittnat mordet. Mot bakgrund av att 

Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie stått Carine Ndah Ngwe särskilt nära 

har de i vart fall rätt till ersättning för sveda och värk med schablonbeloppet om 60 

000 kr. Därutöver finns det starka skäl att utgå från att de genom att ha bevittnat 

mordet har orsakats ett särskilt trauma. De har åberopat intyg av vilka det framgår att 

de uppvisat symptom för psykiskt lidande. Detta ger enligt tingsrättens bedömning 

anledning att göra avsteg från schablonen i höjande riktning. Skadeståndet för sveda 

och värk ska bestämmas till totalt 75 000 kr vardera.  

 

Sammantaget ska Kelvin Osagie till Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie utge 

skadestånd med 155 000 kr, jämte ränta, vardera. 

 

Kvarstad 

 

Genom domen har Kelvin Osagie förpliktats att betala ett sammanlagt mycket högt 

skadestånd. Målsägandena har begärt tingsrätten ska förordna om kvarstad på så 

mycket av Kelvin Osagies egendom att fordringarna kan antas bli täckta vid utmätning. 

Som skäl för kvarstaden har målsägandena gjort gällande att det finns risk för att 

Kelvin Osagie på olika sätt undandrar sig att betala fordringarna.  
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Tingsrätten konstaterar att Kelvin Osagie genom domen ålagts betalningsskyldighet. 

En sådan dom får enligt 3 kap. 5 § utsökningsbalken verkställas genast. Redan detta 

innebär att Kelvin Osagies möjligheter att genom att undanskaffa egendom undandra 

sig betalningsansvaret framstår som mycket små. Huvuddelen av hans tillgångar, 

lägenheten på adressen Flanaden 84, är dessutom avspärrad och kommer att så vara 

även efter tingsrättens dom. Den är förstås i princip omöjlig att avyttra nu. Tingsrätten 

finner att det med hänsyn till det sagda inte kan skäligen befaras att Kelvin Osagie 

genom att undanskaffa egendom kommer att undandra sig betalningsskyldigheten. 

Kvarstadsyrkandena ska därför lämnas utan bifall.   

 

Påföljd 

 

Kelvin Osagie är tidigare ostraffad. Han döms nu för mord och för grovt 

barnfridsbrott. Tingsrätten har inhämtat både yttrande från Kriminalvården och ett 

läkarintyg enligt 7 § lagen om särskild personutredning i brottmål, m.m. Det finns inget 

gällande Kelvin Osagies personliga förhållanden eller hälsa som motiverar att 

tingsrätten frångår brottens straffvärde vid straffmätningen. Kelvin Osagie ska dömas 

till fängelse på livstid.  

 

Häktning 

 

Kelvin Osagie ska på grund av flykt- och recidivfara och då det för brottet mord inte är 

föreskrivet fängelse i mindre än två år stanna kvar i häkte till dess att domen i 

ansvarsdelen får verkställas.  

 

Utvisning 

 

Kelvin Osagie beviljades den 15 februari 2017 permanent uppehållstillstånd i Sverige 

på grund av anknytning till sitt första barn. Han har numera två barn bosatta i Sverige, 

men är inte vårdnadshavare för barnen eftersom en tillfällig vårdnadshavare har utsetts 
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för dem. Av Migrationsverkets yttrande framgår inget generellt hinder för utvisning till 

Kelvin Osagies hemland Nigeria.  

 

Förutsättningarna för utvisning på grund av brott framgår av 8 a kap. utlänningslagen. 

Enligt 8 a kap. 1 § får en utlänning som inte är EES-medborgare eller familjemedlem 

till en EES-medborgare utvisas ur Sverige om han eller hon döms för ett brott som kan 

leda till fängelse och då döms till svårare påföljd än böter. Dock krävs också att 

gärningen är av sådant slag att det kan antas att den dömde kommer att göra sig skyldig 

till fortsatt brottlighet i landet, eller brottet med hänsyn till den skada, fara eller 

kränkning som det har inneburit för enskilda eller allmänna intressen är så allvarligt att 

han eller hon inte bör få stanna kvar. Det framgår av 8 a kap. 2 § att domstolen ska ta 

hänsyn till utlänningens anknytning till det svenska samhället och ska särskilt beakta 

bland annat om utlänningen har barn i Sverige och, om så är fallet, barnets behov av 

kontakt med honom eller henne, hur kontakten har varit och hur den skulle påverkas 

av att utlänningen utvisas. Har utlänningen vistats i Sverige med permanent 

uppehållstillstånd sedan minst fyra år när åtal väcktes får utlänningen utvisas endast om 

det finns synnerliga skäl. För EES-medborgare eller familjemedlemmar till EES-

medborgare krävs dessutom att utvisningen sker av hänsyn till allmän ordning och 

säkerhet.   

 

Tingsrätten kan konstatera att Kelvin Osagie nu döms för det allvarligaste brottet, 

mord, till den strängaste påföljden, fängelse på livstid. Han döms också för grovt 

barnfridsbrott, eftersom barnen bevittnat mordet. Brotten är sådana att det finns 

synnerliga skäl för utvisning. Brotten har riktats mot barnen och mot deras 

bonusmamma som dessutom väntade barnens halvsyskon. Redan detta är skäl att 

barnperspektivet inte ska påverka frågan om utvisning. Barnen kommer dessutom vid 

en framtida frigång att vara myndiga och kan då välja den kontakt de vill ha med 

Kelvin Osagie oavsett i vilket land han befinner sig. Brottens synnerligen höga 

straffvärde motiverar utvisning utan tidsbegränsning.  
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Sekretess 

 

Tingsrätten har funnit skäl att förordna om den sekretess som framgår av domslutet.  

 

Det antecknas särskilt att rätten vid huvudförhandlingen genomgått endast den 

maskade brottsplatsundersökning som framgår av aktbilaga 73 och att allt material 

gällande Carine Ndah Ngwe som omfattas av sekretess enligt 21 kap. 1 § offentlighets- 

och sekretesslagen gåtts igenom inom stängda dörrar.  

 

Det s.k. § 7-intyget innehåller inga uppgifter som omfattas av sekretess enligt 35 kap. 

13 § offentlighets- och sekretesslagen.  

 

Ersättning till försvarare, målsägandebiträde och särskild företrädare för barn 

  

Per-Åke Kvarnström har yrkat ersättning med sammanlagt 368 770 kr, varav 266 791 

kr avser 181,5 timmars arbete exklusive moms. Han har därutöver yrkat ersättning för 

tidsspillan och utlägg.  

 

Ann-Marie Jansson har yrkat ersättning med sammanlagt 215 736 kr, varav 168 354 kr 

avser 116,75 timmars arbete exklusive moms. Hon har därutöver yrkat ersättning för 

tidspillan och utlägg.  

 

Linnea Johannesson har yrkat ersättning med sammanlagt 205 485 kr, varav 164 388 kr 

avser 114 timmars arbete exklusive moms.  

 

Åklagaren har getts tillfälle att yttra sig över kostnadsräkningarna och har förklarat att 

han inte har någon erinran mot de yrkade beloppen.  

 

Tingsrätten bedömer att Per-Åke Kvarnströms begärda ersättning är skälig och har 

varit motiverad för tillvaratagande av sin huvudmans rätt. Den ersättningen ska dömas 

ut.  
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När det gäller Ann-Marie Janssons och Linnea Johannessons ersättningsanspråk 

framstår den nedlagda arbetstiden som hög i betraktande av de uppdrag som de har 

haft. Båda två har visserligen biträtt åtalet och har haft särskilda uppgifter som varit 

tidskrävande. Ann-Marie Jansson har medverkat vid barnförhör och Linnea 

Johannesson har fått lägga tid på kontakten med de anhöriga och förklara 

rättsprocessen och utredningen för dem. Ann-Marie Jansson har haft att utreda och ta 

ställning till särskilda frågor gällande brottet grovt barnfridsbrott och 

skadeståndsbedömningen vid sådana brott. Den samlade bilden är emellertid att de lagt 

mer tid än vad som varit motiverad. Bland annat har båda använt 50 timmar för 

inläsning av förundersökningen, vilket framstår som en alldeles för lång tid för syftet 

att tillvarata huvudmännens rätt. Tingsrätten bedömer att skälig ersättning för arbete 

för Ann-Marie Jansson ska motsvara 90 timmars arbete och för Linnea Johannesson 

75 timmars arbete.  

 

Ann-Marie Jansson tillerkänns därför ersättning med 167 519 kr och Linnea 

Johannesson med 135 188 kr.  

 

Kostnaderna för försvarare, målsägandebiträde och särskild företrädare ska stanna på 

staten.  

 

Övrigt 

 

Kelvin Osagie ska betala 800 kr till brottsofferfonden.  
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HUR MAN ÖVERKLAGAR, se bilaga 5 (TR-01) 

Överklagande ställt till Hovrätten för Västra Sverige ska ha kommit in till tingsrätten 

senast den 13 juli 2022.  

 

På tingsrättens vägnar 

 

Tomas Alvå 

 

Avräkningsunderlag bifogas domen.  
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Vänersborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Hamngatan 6

E-post
vanersborgs.tingsratt@dom.se

Telefon
0521-27 02 00

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
Box 1070 
462 28 Vänersborg Webbplats

www.domstol.se/vanersborgs-tingsratt/

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19910404-6173

Datum för dom/beslut 
2022-06-22

Efternamn 
Osagie

Förnamn 
Osahon KELVIN

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-10-22

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Vänersborgs tingsrätt
B 4291-21

Häktat mål

Stämningsansökan
Tilltalade
Osahon Kelvin Osagie (19910404-6173)
Tolkbehov engelska, medborgare i Nigeria.
Företräds av advokater Per-Åke Kvarnström.
- Gripen 2021-10-22, Anhållen 2021-10-22, Häktad 2021-10-26.

Ansvarsyrkanden m.m.

1 MORD
5000-K1275061-21

Kelvin Osagie har berövat Carine Ndah Ngwe livet, genom att hugga, sticka
och skära henne med kniv.

Av detta har Carine Ndah Ngwe erhållit skarpkantade sårskador i ansiktet
och i hårbotten med underliggande skador på tunga, munslemhinna, skelett
och mjukdelar och skarpkantade sårskador på halsen med underliggande
skador på de yttre halsblodådrorna på bägge sidor, på luftstrupen samt på
halsens mjukdelar med inandning av blod och skarpkantade sårskador på
bålen med underliggande skador på lungsäckarna, den högra lungan,
mellangärdet, tjocktarmen, tarmkäxet, och blodådror och skarpkantade
sårskador på armarna med underliggande muskelskador, senskador och
benskador samt blånader och hudavskrapningar på den högra armen och en
skarpkantad sårskada på det högra låret med underliggande muskelskador
och skarpkantade skador på livmodern.

Carine Ndah Ngwe avled till följd av skadorna på halsen och på bålen.

Det hände den 22 oktober 2021 i deras bostad på Flanaden 84, Vänersborg,
Vänersborgs kommun.

Carine Ndah Ngwe var, då hon dödades, gravid i åttonde månaden och fostret
dog till följd av det våldsamma angreppet med kniv.

Kelvin Osagie begick gärningen med uppsåt.

Ange dessa uppgifter vid kontakt med myndigheten

Postadress Gatuadress Telefon E-post
Box 674 Kungsgatan 10 010-562 71 50 registrator.ak-uddevalla@aklagare.se
45124  UDDEVALLA

Telefax

010-562 71 51

Stämningsansökan Sida
Åklagarområde Väst-Bergslagen Handling 226
Åklagarkammaren i Uddevalla Ärende AM-152516-21
Kammaråklagare Daniel Veivo Pettersson 2022-05-10 Handläggare 407A-33
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Lagrum: 3 kap 1 § brottsbalken

Målsägande
Dödsbo efter Carine Ngwe
Oklart om anspråk finns

Awuh Salomen
Åklagaren för ej talan
Företräds av biträdande jurist Linnéa Johannesson.

Asangapong Solange Forscho
Åklagaren för ej talan
Företräds av biträdande jurist Linnéa Johannesson.

Esther Abaitoh Eniola
Åklagaren för ej talan
Företräds av biträdande jurist Linnéa Johannesson.

Blaise Rejoice Ateh Akoufei
Åklagaren för ej talan
Företräds av biträdande jurist Linnéa Johannesson.

Särskilda yrkanden
1. Det yrkas att i beslag tagna knivar förverkas från Kelvin Osagie enligt 36

kap 2 § brottsbalken:
2021-5000-BG128673.1
2021-5000-BG128673.2
2021-5000-BG128673.3
2021-5000-BG128673.4
2021-5000-BG128673.5.

2. Det yrkas att beslaget av skor och kläder, beslagtaget hos Kelvin Osagie,
ska bestå tills domen vinner laga kraft:
2021-5000-BG128676.1
2021-5000-BG128676.2
2021-5000-BG128676.3
2021-5000-BG128676.4
2021-5000-BG128676.5
2021-5000-BG128676.6
2021-5000-BG128676.7
2021-5000-BG128676.8
2021-5000-BG128676.9. Det beslagtagna ska därefter återlämnas.
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3. Det yrkas att beslaget av kläder, beslagtaget hos Kelvin Osagie, ska bestå
tills domen vinner laga kraft:
2021-5000-BG128673.8
2021-5000-BG128673.9
2021-5000-BG128673.10. Det beslagtagna ska därefter återlämnas.

2 GROVT BARNFRIDSBROTT
5000-K1275061-21

Kelvin Osagie har berövat Carine Ndah Ngwe livet. Det hände den 22
oktober 2021 på Flanaden 84, Vänersborg, Vänersborgs kommun.

Brottet bevittnades av Haniel Sanne Osagie, fem år gammal, som är
närstående till Kelvin Osagie och till Carine Ndah Ngwe.

Brottet bör bedömas som grovt eftersom gärningen har varit av mycket
allvarlig art och då Kelvin Osagie visat särskild hänsynslöshet genom
agerandet beskrivet under åtalspunkten 1.1.

Kelvin Osagie begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 4 kap 3 § 2 st brottsbalken

Målsägande
Haniel Sanne Osagie
Åklagaren för ej talan
Företräds av advokat Ann-Marie Jansson.

3 GROVT BARNFRIDSBROTT
5000-K1275061-21

Kelvin Osagie har berövat Carine Ndah Ngwe livet. Det hände den 22
oktober 2021 på Flanaden 84, Vänersborg, Vänersborgs kommun.

Brottet bevittnades av Alisha Sanne Osagie, tre år gammal, som är närstående
till Kelvin Osagie och till Carine Ndah Ngwe.

Brottet bör bedömas som grovt eftersom gärningen har varit av mycket
allvarlig art och då Kelvin Osagie visat särskild hänsynslöshet genom
agerandet beskrivet under åtalspunkten 1.1.

Kelvin Osagie begick gärningen med uppsåt.

Lagrum: 4 kap 3 § 2 st brottsbalken
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Målsägande
Alisha Sanne Osagie
Åklagaren för ej talan
Företräds av advokat Ann-Marie Jansson.

4 TALAN OM UTVISNING

Det yrkas att Kelvin Osagie utvisas från Sverige och förbjuds att återvända
hit enligt 8 a kap 1 § och 8 § utlänningslagen (2005:716).

5 AVSPÄRRNING

Det yrkas att avspärrningen av brottsplatsen/lgh 1102 på Flanaden 84,
Vänersborgs kommun, ska bestå tills domen vinner laga kraft, 27 kap 8 §
femte stycket och 15 § rättegångsbalken. Avspärrningen ska därefter hävas.

6 Muntlig bevisning
1. Förhör med målsäganden Haniel Sanne Osagie, fem år, att höras om

hans iakttagelser aktuell dag till styrkande av att han och hans syster har
hört delar av händelsen.

Presentationsform: uppspelning av videoförhör inför utredande
myndighet från den 24 oktober 2021, den 31 oktober 2021 och den 4
november 2021.

2. Förhör med målsäganden Alisha Sanne Osagie, tre år, angående vad hon
svarat på förhörsledarens frågor till styrkande av hennes
uppfattningsförmåga.

Presentationsform: uppspelning av videoförhör inför utredande
myndighet från den 24 oktober 2021.

3. Förhör med den tilltalade Kelvin Osagie (tolkbehov engelska) som
förnekar brott.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.
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4. Förhör med vittnet David Mbang (tolkbehov engelska) att höras om
hans kännedom om Carine Ndah Ngwes vistelse i Sverige, hennes
förhållande med tilltalad och vad hon uppgivit för vittnet till styrkande
av vistelsen i landet.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

5. Förhör med vittnet Emerencia Ekwaya Mbang att höras om sin
kännedom om Carine Ndah Ngwes vistelse i Sverige, hennes förhållande
med tilltalad och vad hon uppgivit för vittnet till styrkande av vistelsen i
landet.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

6. Förhör med vittnet Jeff Osagie (tolkbehov engelska) (bror till tilltalad)
att höras om sin kännedom om Carine Ndah Ngwes relation till tilltalad
och hans iakttagelser den 22 oktober 2021 till styrkande av hur han fick
reda på att hon var död.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

7. Förhör med vittnet Sylvie Valentine Gnanzi (tolkbehov engelska) att
höras om sin kännedom om Carine Ndah Ngwes vistelse i Sverige,
hennes förhållande med tilltalad och vad hon uppgivit för vittnet till
styrkande av vistelsen i landet.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

8. Förhör med vittnet Charity Ese Osagie att höras om sin kännedom om
Carine Ndah Ngwes relation med tilltalad, iakttagelser den 22 oktober
2021 samt dagarna dessförinnan till styrkande av åtalet.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

9. Förhör med vittnet Cliff Osagie (bror till tilltalad) att höras om sin
kännedom om Carine Ndah Ngwes relation med tilltalad och iakttagelser
den 22 oktober 2021 och dagarna dessförinnan till styrkande av åtalet.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

10. Förhör med vittnet Patrick Pålsson, polisen Fyrbodal, att höras om sina
iakttagelser i lägenheten efter inbrytning i densamma den 22 oktober
2021 till styrkande av förhållandena på platsen.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.
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11. Förhör med vittnet Christian Bergvall, polisen Fyrbodal, att höras om
sina iakttagelser vid gripandet av Kelvin Osagie till styrkande av hur det
gick till.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

12. Förhör med vittnet Magnus Malmeling, kriminaltekniker Forensiska
sektionen Uddevalla, att höras om brottsplatsundersökningens utförande
och spår och fynd i lägenheten.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

13. Förhör med vittnet Caroline Brodén, kriminaltekniker Forensiska
sektionen Skövde, att höras om framtagandet av blodbildsanalys och de
slutsatser som kan dras av fynd på platsen.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

14. Förhör med den sakkunnige Anton Mittendorf, ST-läkare
Rättsmedicinalverket, att höras om Carine Ndah Ngwes skador och vilka
slutsatser som kan dras av våldet som hon har utsatts för.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

15. Förhör med den sakkunnige Maja Östling, ST-läkare
Rättsmedicinalverket, att höras om Kelvin Osagies handskador och
tänkbara sätt skadorna uppkommit.

Presentationsform: förhör vid huvudförhandlingen.

7 Övrig bevisning
1. Karta över området och adressen Flanaden 84 i Vänersborg (sid. 41 - 42

fup) till styrkande av platsens belägenhet.

2. Fotografier på Carine Ndah Ngwe (sid 86 - 94 fup) till styrkande av hur
hon såg ut när hon levde.

3. Händelserapport (sid. 8 - 30 fup) till styrkande av hur brottet kom till
polisens kännedom.

4. Uppspelning av SOS-samtal (nedtecknat på sid. 31 - 40 fup) till
styrkande av vad som framkom vid detta och hur brottet kom till polisens
kännedom.

5. Uppspelning av övervakningsfilm till styrkande av hur det gick till då
den tilltalade lämnade området med barnen.
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6. Uppspelning av film från platsen som filmats i samband med polisens
inbrytning i lägenheten till styrkande av hur det såg ut på platsen vid
polisens ankomst. UPPGIFTERNA OMFATTAS AV SEKRETESS.

7. HÖK-lista (sid. 551 - 556 fup) till styrkande av den tilltalades rörelser
innan och efter mordet samt att tidangivelser för inspelningarna i
telefonen stämmer.

8. Karta och fotografier på den tilltalade vid och strax efter gripandet samt
protokoll klädundersökning (sid. 95 - 111, 361 - 378 fup) till styrkande
av hur gripandet gick till och var den tilltalade lämnade sin bil och hur
han var klädd och hans skador på händerna samt genomförd
undersökning av kläderna.

9. PM Easypark (sid 70 - 71 fup) till styrkande av att den tilltalade efter
mordet har kört till Slåttervägen i Trollhättan för att lämna av barnen.

10. PM möte MVC (sid. 68 fup) till styrkande av att Carine Ndah Ngwe hade
en bokad tid till Mödravårdscentralen 2021-10-22 kl. 10.00.

11. Uppspelning av film över bröllopsceremoni till styrkande av hur Carine
Ndah Ngwe såg ut när hon levde.

12. Brottsplatsprotokoll (sid 5 - 73 Sekretess fup ) till styrkande av
lägenheten och de fynd som polisens tekniker har gjort. UPPGIFTERNA
OMFATTAS AV SEKRETESS.

13. Blodbildsanalys (sid 284 - 314 fup) till styrkande av hur våldet med kniv
har gått till och i vilka positioner de inblandade har befunnit sig.

14. Protokoll över undersökning av den tilltalades bil (sid 315 - 325 fup) till
styrkande av spår som säkrats i denna.

15. Analysresultat från NFC (sid 229 - 283 fup) till styrkande av
undersökningar av i beslag tagna knivar och resultaten.

16. Rättsmedicinsk obduktion med tvåläkarförfarande och fotografier på
kroppen efter Carine Ndah Ngwe (sid 74 - 170 Sekretess fup) till
styrkande av dödsorsak och skadorna.  UPPGIFTERNA OMFATTAS
AV SEKRETESS.

17. Rättsintyg avseende den tilltalade (sid. 536 - 548 fup) till styrkande av
dennes skador.

18. Analysresultat faderskapsundersökning (sid 534 - 535 fup) till styrkande
av att Kelvin Osagie var fostrets far.
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19. Beslagsprotokoll (sid 5 - 6, 7 - 8 fup beslag) till styrkande av i beslag
tagna knivar och kläder.

20. Protokoll över Carine Ndah Ngwes kläder (sid 331 - 341 fup) till
styrkande av hur hon var klädd vid gärningen samt skador på kläderna.

21. Protokoll klädundersökning (sid 348 - 359 fup) till styrkande av i beslag
tagna blodiga kläder i lägenheten.

22. Protokoll över undersökning av Haniel Sanne Osagies och Alisha Sanne
Osagies kläder och skor (sid 326 - 330, 342 - 347 fup) till styrkande av
att den tilltalade burit ut barnen från lägenheten efter gärningen under
åtalspunkt 1.1.

23. Utdrag från Carine Ndah Ngwes mobiltelefontömning (sid. 385 - 403
fup)  till styrkande av de konversationer hon har haft om relationen med
den tilltalade i tiden före mordet.

24. Utdrag från den tilltalades mobiltelefontömning (sid. 431 - 442, 446 -
450 fup) till styrkande av aktiviteter på telefonen före, under och efter
mordet.

25. Utdrag från den tilltalades mobiltelefontömning (sid 443 - 445 fup) till
styrkande av att denne dagarna innan mordet har sökt efter information
på internet om bl.a. straff för mord.

26. Utdrag från den tilltalades mobiltelefontömning (sid. 451 - 454 fup) till
styrkande av att den tilltalade gjort inspelningar med sin mobiltelefon.

27. Uppspelning av inspelningar från den tilltalades mobiltelefon från 2021-
10-19 (sid. 467 - 478 fup) till styrkande av att Carine Ndah Ngwe
önskade att lämna förhållandet.

28. Uppspelning av inspelning 2021-10-20 kl. 11.27 mellan tilltalad och
annan person till styrkande av att den tilltalade hade uppfattningen att
Carine Ndah Ngwe skulle anmäla honom.

29. Uppspelning av inspelning 2021-10-20 kl. 11.36 mellan tilltalad och
annan person till styrkande av att den tilltalade hade uppfattningen att
Carine Ndah Ngwe skulle anmäla honom till MVC dit hon hade ett bokat
besök 2021-10-22.

30. Uppspelning av inspelning från den tilltalades mobiltelefon (sid. 479 -
482 fup) till styrkande av hur mordet på Carine Ndah Ngwe gick till och
till vederläggande av att hon vid tillfället varit hotfull eller våldsam mot
den tilltalade. UPPSPELNINGEN OMFATTAS AV SEKRETESS.
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31. Uppspelning av inspelning från den tilltalades mobiltelefon (sid. 459 -
463 fup) till styrkande av att den tilltalade strax efter mordet pratat om
händelsen med sin bror och vad den tilltalade därvid uppgav.

32. Uppspelning av film över rekonstruktion till styrkande av hur den
tilltalade anser att händelsen utspelat sig.

33. Syn åberopas av lägenheten på Flanaden 84 i Vänersborg till styrkande
av lägenhetens uppbyggnad och att de två barnen som befann sig i
lägenheten har hört i vart fall delar av gärningen. (Synen bör enligt
åklagarens uppfattning dokumenteras  genom ljud- och bildupptagning
av tingsrätten. Särskilt förslag för synens genomförande kommer att
lämnas in av åklagare till tingsrätten efter samråd med
Polismyndigheten).

Handläggning
Hänvisning till handlingar önskas avseende den skriftliga bevisningen varvid
åklagaren kommer att gå igenom vissa delar.

Beräknad tidsåtgång för förhandlingen: ca. fyra dagar.
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ENSKILDA ANSPRÅK 

Mål nr B 4291-21 

 

I egenskap av målsägandebiträde för de efterlevande i rubricerat mål får jag meddela att mina 

huvudmän biträder åtalet och framställa följande;  

 

ERSÄTTNINGSYRKANDEN 

Salome Awuh yrkar att tingsrätten ska förplikta Kelvin Osagie att till henne utge skadestånd 

med 60 000 kr jämte ränta på beloppet från den 22 oktober 2021 till dess betalning sker.  

 

Solange Asangapong Forscho yrkar att tingsrätten ska förplikta Kelvin Osagie att till henne 

utge skadestånd med 60 000 kr jämte ränta på beloppet från den 22 oktober 2021 till dess 

betalning sker.  

 

Blaise Rejoice Akoufei Ateh yrkar att tingsrätten ska förplikta Kelvin Osagie att till honom 

utge skadestånd med 60 000 kr jämte ränta på beloppet från den 22 oktober 2021 till dess 

betalning sker.  

 

VÄNERSBORGS TINGSRÄTT 
Rotel:02 
 
INKOM: 2022-05-20 
MÅLNR: B 4291-21 
AKTBIL: 99

Bilaga 2
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Vidare yrkas att tingsrätten ska förplikta Kelvin Osagie att utge skadestånd till Esther Eniola 

Abaitoh med 75 000 kr jämte ränta på beloppet från den 22 oktober 2021 till dess betalning 

sker.  

 

Yrkandena avser ersättning för psykiskt lidande i anledning av att Kelvin Osagie berövat 

Carine Ndah Ngwe livet. 

 

BEGÄRAN OM KVARSTAD 

Det yrkas att tingsrätten beslutar om kvarstad av Kelvin Osagies bostadsrätt nr 161 i 

Riksbyggen BRF Ängvallen, objektsnr 213041004-0161, med adress Flanaden 84 462 50 

Vänersborg, till täckande av ovan framställda ersättningsyrkanden jämte ränta med ett belopp 

om 300 000 kr. Inom beloppet ryms en uppskattad ränta (ref.ränta + 8 %) fram till slutet av år 

2022. Det yrkas vidare att tingsrätten ska befria mina huvudmän från att ställa säkerhet för 

kvarstaden m h t deras oförmåga att så göra samt då det finns synnerliga skäl för deras 

respektive skadeståndsanspråk.  

 

LAGRUM 

Skadeståndsanspråk 

2 kap 1 § Skadeståndslagen 

5 kap 2 § p.3 Skadeståndslagen 

 

Ränteyrkanden 

4 § 5 st samt 6 § Räntelagen 

 

Kvarstadsyrkande 

15 kap 1 § Rättegångsbalken 
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GRUND 

Såsom förälder respektive syskon och barn till den avlidna Carine Ndah Ngwe har mina 

huvudmän stått henne särskilt nära och haft en kontinuerlig och tät kontakt med henne. De 

ingår således i den ersättningsberättigade personkrets som bestämmelsen om 

anhörigersättning stadgar och praxis därom.  

 

BEVISNING 

Mina huvudmän önskar åberopa den bevisning som åberopats av åklagaren till styrkande av 

åtalet och deras ersättningsanspråk. Därtill åberopas följande; 

 

Muntlig bevisning 

- Förhör med vittnet David Mbang (redan åberopad av åklagaren). David Mbang ska höras om 

sin kännedom om relationen och kontakten mellan Carine Ndah Ngwe och mina huvudmän, 

detta till styrkande av mina huvudmäns skadeståndsanspråk. Uppskattad tid för förhör: 10 

min. 

 

- Förhör med vittnet Emerencia Ekwaya Mbang (redan åberopad av åklagaren). Förhör- och 

bevistema som ovan. Uppskattad tid för förhör: 10 min. 

 

 

 

Vänersborg den 20 maj 2022 

 

 

 

Advokat Linnéa Johannesson  



ADVOKATERNA 
BERNLING • BOBERG • CEDER 

VÄNERSBORGS TINGSRÄTT 

Vänersborgs tingsrätt Ink. 2022-05- 20 
Akt  

Aktbil  

Mål B 4291-21 

Som särskild företrädare för Haniel och Alisha Sanne Osagie får jag inkomma med yttrande. 

Yrkande om partsställning 
Yrkande framställs om att Haniel och Alisha Osagie skall upptas i målet som målsägande 

även i åtalspunkt 1 i stämningsansökan. 

Grunden för yrkandet är att båda barnen är att betrakta som närstående till den avlidna i målet. 

Biträde av åtalet 

Åtalet biträds såvitt avser grovt barnfridsbrott och även såvitt avser mord under förutsättning 

av att tingsrätten beslutar om att Haniel och Alisha Osagie även ges partsställning i åtalspunkt 

1. 

Följande skadeståndsyrkande framställs i målet: 

Det yrkas att tingsrätten förpliktar Kelvin Osagie att betala skadestånd till var och en av 

målsägandena Haniel Sanne Osagie och Alisha Sanne Osagie till var och en med: 

270 000 kr jämte ränta enligt 4 § och 6 § räntelagen från den 22 oktober 2021 till dess full 

betalning sker. 

Yrkandenas fördelning: 
Till vart och ett av barnen med: 

- 150 000 kr avseende kränkningsersättning åtalspunkt 2 respektive 3 

- 60 000 kr avseende sveda och värk åtalspunkt 2 respektive 3 

- 60 000 kr avseende anhörigersättning åtalspunkt 1. 

Rättslig grund och omständigheter  

Skadeståndslagen 3 kap 2 § och 5 kap 1 § och 5 kap 2 § st 1 p 3 åberopas. 

Barnen har bevittnat en mycket allvarlig våldshändelse där en närstående, deras far, utövar 

dödligt våld mot den andre närstående personen, deras bonusmamma som avlidit av skadorna. 

Jag hänvisar, vad gäller de närmare omständigheterna kring gärningen och i övrigt, till 

gärningsbeskrivningen i åtalspunkt 1 i ovan angiven stämningsansökan, ab 71. Barnen har 

drabbats av personskada till följd av att deras styvmamma med vilka de levt med och betraktat 

som mamma avlidit till följd av gärningen. De är personer som står den avlidna särskilt nära. 

Barnen har bott på heltid tillsammans med den avlidna och biologisk mamma har inte haft 

kontakt och heller inte varit vårdnadshavare. 
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Vän e sborg den 20 maj 2022 

Jansson 

ADVOKATERNA 
BERNLING • BOBERG • CEDER 

Yrkande om kvarstad  

Det hemställes om att tingsrätten beslutar om kvarstad avseende Kelvin Osagies tillgång i 

form av bostadsrätten med adress Flanaden 84 lgh 1102 462 50 Vänersborg i Riksbyggen 

BRF Ängsvallen lgh 161 objektsnummer 213041004-0161 samt fordon av märke Citron C4 

e-HDi reg nr HBM424 årsmodell 2011 till ett värde om minst 610 000 kr. 

Yrkat skadestånd avseende båda barnen utgörs av 540 000 kr totalt. Ränta på beloppet har 

yrkats enligt 6 § räntelagen vilket utgörs av lägst 8 % (lagstadgade räntan är 8 % över vid 

varje tid gällande referensränta) . 540 000 kr jämt ränta under 1.5 år räknat utifrån 8 % ränta 

utgörs av beloppet 604 800 kr. Med hänsyn till kommande troliga räntehöjningar ( även 

avseende referensränta ) och att det är oklart när skadeståndet kommer att kunna betalas ut 

avrundas beloppet till 610 000 kr. 

Det görs gällande att det visats sannolika skäl för att barnen Osagie har en fordran och att det 

finns risk för att Kelvin Osagie genom att avvika, skaffa undan egendom eller förfara på annat 

sätt undandrar sig att betala skulden (skadeståndet). Det hemställes vidare om att sökandena, 

d v s barnen Osagie visat synnerliga skäl för sitt anspråk och därför skall befrias från att 

behöva ställa säkerhet vilket barnen med hänsyn till ålder och avsaknad av inkomst heller inte 

har förmåga att göra. RB 15 kap 1 och 6 §§ åberopas. 

Bevisning 

Samma bevisning åberopas som framgår av stämningsansökan åberopad av åklagaren i målet, 

akt bil 71. Utöver detta åberopas intyg avseende barnens mående, se bilaga 1 och 2 till denna 

inlaga. Intyget åberopas till stöd för och styrkande av yrkandet såvitt avser sveda och värk. 

Det yrkas att tingsrätten förordnar om sekretess beträffande intygen med stöd av 

offentlighets- och sekretesslagen. Det görs gällande att det kan antas att målsägandena eller 

närstående till målsäganden lider skada eller men om uppgifterna i intygen röjs. Uppgifter om 

barnens mående är hos socialtjänsten sekretessbelagda och denna sekretess bör bestå. 

KUNGSGATAN 9 • 462 33 VÄNERSBORG • TEL. 0521/662 00 • INT. +46 521 662 00 

BANKGIRO 399-1510 • PLUSGIRO 80075-5 • MOMSREG.NR 15-556239-4139 • Godkänd för F-skatt 

E-POST: info@advokaternabbc.se • WEB: www.advokaternabbc.se 
G: \ Users \ Cecilia &\6-25555 yttr Vbg tr.docx 



A D V O K A T E R N A 
        BERNLING  •  BOBERG  •  CEDER 

 
 

 

 
1 

KUNGSGATAN 9 • 462 33 VÄNERSBORG 

TEL. 0521/662 00 • INT. +46 521 662 00 • TELEFAX 0521/662 29 

E-POST: info@advokaternabbc.se 

PLUSGIRO 80075-5 • BANKGIRO 399-1510 

MOMSREG.NR 15-556239-4139 • Godkänd för  F-skatt 

KLIENTMEDEL: BANKGIRO 5412-8707 • PLUSGIRO 641 28 65-5 
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ENSKILT ANSPRÅK (KOMPLETTERING) 

Mål nr B 4291-21 

 

I egenskap av målsägandebiträde för de efterlevande och ombud för dödsboet efter Carine 

Ndah Ngwe i rubricerat mål får jag komplettera tidigare ingivet enskilt anspråk med följande;  

 

ERSÄTTNINGSYRKANDE 

Dödsboet efter Carine Ndah Ngwe yrkar att tingsrätten ska förpliktiga Kelvin Osagie att utge 

skadestånd om 82 000 kronor jämte ränta på beloppet enligt 6 § Räntelagen från den 22 

oktober 2021 till dess betalning sker. 

 

Yrkandet avser ersättning för begravningskostnader enligt 5 kap 2 § p. 1 Skadeståndslagen. 

 

GRUND 

På grund av den åtalade gärningen har dödsboet efter Carine Ndah Ngwe orsakats 

begravningskostnader. Yrkat belopp motsvarar det arvode som debiterats av anlitad 

begravningsbyrå.  

 

SKRIFTLIG BEVISNING 

- Fakturaunderlag från Gunnar Fredriksson vid Berzelii Begravningar, Wadmansgatan 12 i 

Göteborg. 

 

Vänersborg den 8 juni 2022 

 

Advokat Linnéa Johannesson  
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